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     Z á p i s n i c a 

 

z III. zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré sa konalo  15. marca 

2023, t. j. v stredu, so začiatkom rokovania o 16,30 hod., v zasadačke mestského úradu 

v Šaštíne-Strážach.  

 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Ing. Lucia Flajžíková – zástupca primátora 

mesta, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René 

Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

 

Prítomní pp.:  Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu 

           Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta 

                          p. Alena Poláková – zapisovateľka 

 

Neprítomní – ospravedlnení pp.:    p. Marek Gach 

             p. Marek Šedivý 

       
 

Zo zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny záznam. 

Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v 

Šaštíne-Strážach.  

 

Zasadanie Mestského zastupiteľstva zahájil a viedol Ing. Radovan Prstek  – primátor mesta: 

„Vážení  poslanci, vážení hostia dovoľte, aby som privítal hosťa, ktorý sedí v pléne p. primátora 

Senice a zároveň poslanca Trnavského samosprávneho kraja p. Džačovského. Čakali sme aj 

účasť p. prokurátorky, neviem prečo i keď potvrdila účasť zatiaľ tu nie je . Dovoľte mi, aby 

som Vás všetkých privítal na III. riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva Mesta Šaštín-

Stráže,   konaného dňa 15. marca 2023, o 16,30 hod., v zasadačke mestského úradu 

Mesta Šaštín-Stráže. Ďakujem“ Následne primátor mesta overil uznášania schopnosť 

poslancov mestského zastupiteľstva, skonštatoval že je prítomných deväť poslancov mestského 

zastupiteľstva. Neprítomní poslanci sú dvaja, ospravedlnení poslanci sú: p. Marek Gach,  a p. 

Marek Šedivý, z dôvodu choroby a pracovnej vyťaženosti. . Ing. Radovan Prstek – primátor 

mesta skonštatoval že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Neospravedlnený nie je nikto.    

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, predložil návrh na schválenie programu mestského 

zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený. Spýtal sa, či má niekto pripomienky, námietky, alebo 

doplňujúci návrh? 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, po poslednej porade poslancov sme 

poslali návrh, ktoré body chceme vyradiť aj tak ste ich tam dali, jednalo sa o body:  

 

Bod č. 10 - Návrh na schválenie predloženia Opisu rozvojového zámeru: „Dinopark 

v rekreačnej oblasti  Gazárka v meste Šaštín-Stráže, prvá fáza“ a jeho spolufinancovania.   

Bod č. 11 - Návrh – určenie platu primátora mesta  Šaštín-Stráže. 

Tam treba dopracovať, vôbec sa nejednalo o týchto bodoch a potom body: 

 

Bod č. 14 - Návrh -  Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o prevádzke, 

parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách. 

Bod č. 18 - Návrh na zámer prenájmu nebytových priestorov Zdravotného strediska II, na Nám. 

slobody, súp.č. 951, pre prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - zubných ambulancií, 
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ambulancie dentálnej hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre stomatologické 

služby a iné ambulancie lekárov, nájomcovi  CEOX, spol. s r.o.,  9. mája 15, 917 02 Trnava, 

IČO: 52 523 608,  celková podlahová plocha NP predstavuje výmeru 372,29 m2. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, predniesol tiež návrh na doplnenie 

do uznesenia mestského zastupiteľstva v pôvodnom bode č. 23 Návrh na schválenie začatia 

obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 Územného plánu mesta Šaštín – Stráže – lokalita 

Schoshof v k.ú. Stráže nad Myjavou. Tu p. poslanec navrhol doplniť, že Zmena ÚPN bude 

riešiť umiestnenie občianskej vybavenosti a bytovej zástavby, všetky náklady spojené 

s financovaním zmeny a doplnkov ÚPN budú hradené výlučne žiadateľmi o zmenu formou 

zmluvy o financovaní. Nakoľko toto nie je podľa jeho názoru v uznesení dosť zadefinované. 

Tak sme sa aj dohodli na poslednej porade aj rodine Džačovských som to povedal, boli z toho 

prekvapení, je to podľa môjho názoru aj názoru viacerých poslancov. Dáme o tom hlasovať, 

aby to bolo zadefinované. 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, súhlasím p. poslanec, ale podľa mňa ten kto žiada platí. 

Poprosím ešte raz tie body. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, body č. 10 a 11 sme nemali vôbec 

na mestskej rade ani na zasadaní poslancov.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, bod č. 10 nemohol byť, lebo manažéri Dinoparku tu boli 

po. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, nie sú nám tam jasné nejaké veci, otázka nájmu 

priestoru, financovania, podielu zo zisku a takéto veci. Nie je problém urobiť aj mimoriadne aj 

nejakú schôdzu poslancov a prípadne ak by to ponáhľalo aj mimoriadne zastupiteľstvo. 

Ďalej bod č. 14,  tam tiež by som to preložil na mimoriadne a dopracovať to. Bod č. 18 toto sme 

vám dávali aj do mailu na mestský úrad neakceptovali ste to, po porade poslancov. V bode č. 

23 neviem teda či to Alenke nadiktujem keď bude robiť zápisnicu. 

p. Alena Poláková – zapisovateľka, treba to dať do návrhu na uznesenie. 

Mgr. Vladimír Hladík poslanec MsZ, alebo tak do návrhu, neviem či to teraz treba čítať, alebo 

keď budeme robiť návrh nadiktujem to Janke. Súhlasíte tak poslanci? Dáme o tom hlasovať p. 

primátor. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, neviem, neviem p. poslanec v poriadku, ale tieto body 

sme na rade prerokovali, sedeli sme päť hodín. Moc tomu nerozumiem, prečo máte výhrady, 

ale v poriadku. Pokiaľ si myslíte, že nemáte informácie, nech sa páči ja si myslím, že boli 

dostatočné aj o parkovaní aj o všetkom inom, ale nech sa páči. Ideme hlasovať, budeme 

hlasovať po jednom bode, aby boli z programu stiahnuté.  

 

a/ Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dal hlasovať o vypustení bodu č. 10 - Návrh na 

schválenie predloženia Opisu rozvojového zámeru: „Dinopark v rekreačnej oblasti  Gazárka 

v meste Šaštín-Stráže, prvá fáza“ a jeho spolufinancovania z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva dňa 15.03. 2023. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní  návrhu na vypustenie bodu  č. 10 - Návrh na schválenie 

predloženia Opisu rozvojového zámeru: „Dinopark v rekreačnej oblasti  Gazárka v meste 

Šaštín-Stráže, prvá fáza“ a jeho spolufinancovania z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva dňa 15.03. 2023 prijalo, 
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U z n e s e n i e   MsZ č. 68/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e  

vypustenie bodu programu rokovania mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 15. marca 

2023 o nasledovný bod: č. 10 - Návrh na 

schválenie predloženia Opisu rozvojového 

zámeru: „Dinopark v rekreačnej oblasti  Gazárka 

v meste Šaštín-Stráže, prvá fáza“ a jeho 

spolufinancovania. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:  9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, 

p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková 

Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Za: 7 p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. 

Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 1 Ing. Lucia Flajžíková 

 

Zdržali sa: 1  p. Ivana Prokopiusová 

 

b/ Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dal hlasovať o vypustení bodu č. 11 - Návrh – určenie 

platu primátora mesta  Šaštín-Stráže z programu rokovania mestského zastupiteľstva dňa 15.03. 

2023. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní  návrhu na vypustenie bodu  č. 11 - Návrh – určenie 

platu primátora mesta  Šaštín-Stráže z programu rokovania mestského zastupiteľstva dňa 15.03. 

2023 prijalo, 

  

U z n e s e n i e   MsZ č. 69/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e  

vypustenie bodu programu rokovania mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 15. marca 

2023 o nasledovný bod: č. 11 - Návrh – určenie 

platu primátora mesta  Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:  9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, 

p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková 

Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 
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Za: 7 p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. 

Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 Ing. Lucia Flajžíková, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

c/ Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dal hlasovať o vypustení bodu č. 14 - Návrh -  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o prevádzke, parkovaní a 

odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách z programu 

rokovania mestského zastupiteľstva dňa 15.03. 2023. 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu požiadal o slovo, tento bod sme mali na 

pracovnej porade, všetko sme prerokovali, jedinú vec, ktorú som nevedel zodpovedať bola 

kapacita batérie. A teraz sa pýtam aký je dôvod, aby to nebolo zaradené? Mali sme prerokované 

všetko, všetci ste s tým súhlasili a teraz je zmena, prečo?  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, tento bod bol tiež v návrhu mailu, ktorý išiel na mestský 

úrad od poslancov, že chceli k tomu ešte zaujať nejaké stanoviská, nejaké vysvetlenie, že prečo 

konkrétne táto firma, čo sa týka výberového konania, ešte máme na to zopár otázok.  

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, to sme si p. poslanec vydiskutovali. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, tak sme sa dohodli, tak sme to dali aj do mailu, dobre? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, len prečo sa dohadujete po pracovnej porade, načo máme 

päť hodinové porady, to mi nie je jasné. Iba tento jeden bod, mne osobne, ale ideme ďalej. 

Nekomplikujme to. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní  návrhu na vypustenie bodu  č. 14 - Návrh -  Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel 

na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva dňa 15.03. 2023 prijalo, 

  

U z n e s e n i e   MsZ č. 70/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e  

vypustenie bodu programu rokovania mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 15. marca 

2023 o nasledovný bod: č. 14 - Návrh -  Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 

o prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na 

miestnych komunikáciách a verejných 

priestranstvách. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:  9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, 

p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková 

Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 
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Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková 

Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Zdržali sa: 0 

 

d/ Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dal hlasovať o vypustení bodu č.  18 - Návrh na zámer 

prenájmu nebytových priestorov Zdravotného strediska II, na Nám. slobody, súp. č. 951, pre 

prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - zubných ambulancií, ambulancie dentálnej 

hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre stomatologické služby a iné ambulancie 

lekárov, nájomcovi  CEOX, spol. s r.o.,  9. mája 15, 917 02 Trnava, IČO: 52 523 608,  celková 

podlahová plocha NP predstavuje výmeru 372,29 m2 z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva dňa 15.03. 2023.  

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní  návrhu na vypustenie bodu  č.  18 - Návrh na zámer 

prenájmu nebytových priestorov Zdravotného strediska II, na Nám. slobody, súp.č. 951, pre 

prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - zubných ambulancií, ambulancie dentálnej 

hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre stomatologické služby a iné ambulancie 

lekárov, nájomcovi  CEOX, spol. s r.o.,  9. mája 15, 917 02 Trnava, IČO: 52 523 608,  celková 

podlahová plocha NP predstavuje výmeru 372,29 m2 z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva dňa 15.03. 2023 prijalo, 

 

  

U z n e s e n i e   MsZ č. 71/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e  

vypustenie bodu programu rokovania mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 15. marca 

2023 o nasledovný bod: č. 18 - Návrh na zámer 

prenájmu nebytových priestorov Zdravotného 

strediska II, na Nám. slobody, súp.č. 951, pre 

prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - 

zubných ambulancií, ambulancie dentálnej 

hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre 

stomatologické služby a iné ambulancie lekárov, 

nájomcovi  CEOX, spol. s r.o.,  9. mája 15, 917 02 

Trnava, IČO: 52 523 608,  celková podlahová 

plocha NP predstavuje výmeru 372,29 m2. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:  9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, 

p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková 

Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 



6 

 

Za: 7  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René 

Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík 

 

Proti: 1 Ing. Lucia Flajžíková, 

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, o doplnenie návrhu k pôvodnému bodu č. 23 sa bude 

hlasovať pri návrhu na uznesenie. 

 

Ing. Radovan  Prstek – primátor mesta, predložil návrh Programu rokovania mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, dňa 15. marca 2023, k čomu mestské zastupiteľstvo prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 72/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e  

program rokovania mestského zastupiteľstva 

v Šaštíne-Strážach dňa 15. marca 2023: 

 

  1/ Otvorenie a schválenie programu zasadania mestského zastupiteľstva 

  2/ Voľba Návrhovej komisie  a overovateľov zápisnice 

  3/ Protest prokurátora zo dňa 21.12.2022 spis . zn. Pd 133/22/2205-2 proti Všeobecne  

      záväznému  nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 1/2011 o  podmienkach držania psov na 

      území mesta Šaštín-Stráže 

  4/ Interpelácie a podnety  

  5/ Návrh – Správa o kontrolnej činnosti za r. 2022 

  6/ Návrh – Správa o kontrole uznesení Mestského zastupiteľstva, z II. zasadnutia Mestského 

      zastupiteľstva zo dňa 01. 02. 2023 

  7/ Správa - Dodržiavanie pravidiel používania návratných zdrojov financovania k 31.12. 

      2022 

  8/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 4 zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže na rok 2022 

  9/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 2 zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 

10/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie č.   1/2023 o zrušení Všeobecne záväzného  

      nariadenia mesta Šaštín-Stráže č. 1/2011o podmienkach držania psov na území mesta 

      Šaštín-Stráže  

11/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Šaštín-Stráže č. 2/2023 o podmienkach 

      držania psov na území mesta Šaštín-Stráže  

12/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Šaštín-Stráže č. 4/2023 o dani za predajné 

      automaty. 

13/ Návrh - Dodatok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 04/2020  

      o výške mesačného príspevku zákonných zástupcov detí a žiakov v školách a školských  

      zariadeniach.  

14/ Návrh  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže  

15/ Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov pre prevádzkovanie zdravotníckeho 

      zariadenia – ambulancie dopravnej zdravotnej služby - EMOTRANS,  spol. s r. o.,  

      Štefánikova 699,  905 01 Senica,  IČO: 35 721 332,  celková podlahová plocha NP  

      predstavuje výmeru 32,01 m2. 

16/ Návrh na  zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78  v k.ú. Stráže  
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      nad Myjavou vo výmere 21m2. 

17/ Návrh na  zámer prevodu - zámeny mestských  pozemkov parc.č.  E-KN č. 1408/3,  

      1408/5,2328, 2329, 2361 k.ú. Šaštín, parcely E-KN č. 589/145, 1116/2,5,6, 1128/1,2,3,  

      1129, 1132, 1634, 2032, 2057 k.ú. Stráže nad Myjavou 

18/ Návrh na prevod mestských pozemkov parc. č. C-KN 1189/1, 1189/13 až 1189/24  v k.ú.  

      Stráže nad Myjavou formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej 

      súťaže.  

19/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 Územného plánu  

      mesta Šaštín – Stráže – lokalita Schoshof v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

20/ Návrh na  zámer prevodu mestského majetku: pozemku parc.č. C-KN 109/5  v k.ú. Stráže 

      nad  Myjavou a stavby: byt v budove ZŠ č. 520 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

21/ Návrh –  na delegovanie zástupcu zriaďovateľa  do Rady Školy pri Materskej škole, M. 

      Nešpora 1365/42, Šaštín-Stráže 

22/ Návrh -  na delegovanie zástupcu zriaďovateľa  do Rady Školy pri Základnej škole,  Štúrova 

      1115, Šaštín-Stráže  

23/ Návrh - na  delegovanie zástupcov zriaďovateľa   do Rady Školy pri Základnej umeleckej 

      školy Jany Kocianovej, Hollého 654, Šaštín-Stráže 

24/ Návrh na výmenu zapisovateľky v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport.  

25/ Návrh na zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a uloženie elektroenergetických 

      zariadení; užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 

      a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie na 

      pozemku parc. č. C-KN 109/1, 109/23,  E-KN 501/3, 501/1, 501/2, 589/52 v k.ú. Stráže nad 

      Myjavou v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s.  

26/ Návrh na zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a uloženie elektroenergetických 

      zariadení; užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 

      a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie na 

      pozemku parc. č. C-KN 1262/2, 1245/3  E-KN 1455/1, 1442/4, 1589, 1453/1, 1441/1, 210, 

      1442/2 v k.ú. Šaštín v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s.  

27/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 669/2014 zo dňa 04. júna 2014 

28/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 670/2023 zo dňa 04. júna 2014 

29/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 142/2015 zo dňa 18. novembra 2015 

30/ Rôzne 

31/ Diskusia 

32/ Záver 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:  9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Proti: 0     Zdržali sa: 0 
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2/ Voľba Návrhovej komisie  a overovateľov zápisnice. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta,  predniesol návrh na zloženie Návrhovej komisie:   – 

predseda Návrhovej komisie p. Jana Dalajková Suchá,  členovia: Mgr. Ľudmila Menšíková a p. 

Lukáš Letko. 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, predniesol návrh na overovateľov zápisnice: p. René 

Vávra a p. Marcel Žák. 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, sa spýtal či môže dať hlasovať za uvedené dva návrhy 

hlasovať un block. Poslanci mestského zastupiteľstva súhlasili. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Návrh bol prítomnými poslancami jednohlasne schválený.  

 

3/ Protest prokurátora zo dňa 21.12.2022 spis . zn. Pd 133/22/2205-2 proti Všeobecne  

záväznému  nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 1/2011 o  podmienkach držania psov na 

území mesta Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta otvoril rozpravu k bodu č. 3, mala tu byť p. prokurátorka, 

možno z nejakých vážnych dôvodov sa nedostavila, toto VZN  o držaní psov je všeobecné vo 

všetkých mestách a obciach, nakoľko v podstate kopírovalo zákona, takže sme ho upravili tak 

ako to má byť. Je to v absolútnom poriadku, p. prokurátorka tu mala byť kvôli tom, ak by ste 

mali otázky, aby vám vysvetlila. Pripravilo sa tak, aby prokuratúra nemala námietky.  Nikto 

z poslancov sa neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu 

Dalajkovú Suchú, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Protestom prokurátora zo dňa 21.12. 2022 spis. zn 

Pd 133/22/2205-2 proti VZN Mesta Šaštín-Stráže č. 1/2011 o podmienkach držania psov na 

území mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 73/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

     K o n š t a t u j e,  

že protest prokurátora zo dňa 21.12.2022, spis. Zn. Pd 

133/22/2205-2 je dôvodný a zaväzuje sa zrušiť Všeobecne 

záväzné  nariadenie mesta Šaštín-Stráže č.   1/2011 

o podmienkach držania psov na území mesta Šaštín-

Stráže v celom rozsahu. 

 

Hlasovanie:  
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Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

 4/ Interpelácie a podnety.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 4. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, chcel by som sa opýtať aj sme to spolu konzultovali, ohľadom 

kanalizácie na ulici Záhumenice. Tam bol vypracovaný v minulosti nejaký projekt a ten projekt 

neprešiel, bola tam nejaká chyba. Výzva, ktorá bola tá 69 sa navyšovali finančné prostriedky, 

sú navýšené o 24 miliónov, je tam ešte voľných. Takže pokiaľ mi máme vypracovaný projekt 

tak teda by sme mohli do toho projektu znova ísť. Pokiaľ teda by sa na to pozrelo a splnili by 

sme všetky podmienky, ktoré sú tam. Máme na to do konca marca, hovorím, všetko by malo 

byť, podklady k tej kanalizácii, by mali byť vybavené, projekt by mal byť napísaný z minulého 

podania, ktoré bolo robené.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, súhlasím s tebou p. poslanec, Záhumenice je problém 

už dlhí roky nevyriešený, ale naozaj dám rýchlo ten projekt preveriť, nechcem sa dostávať do 

tých situácií ako v minulosti, že sa tu dávali 10 tisíce eur za projekty, ktoré boli nepriechodné. 

Ale súhlasím, pokiaľ je v poriadku určite som za. Veľmi rýchlo ťa budeme informovať v akom 

to je stave. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, dobre a keď sme už u projektov máme teda niečo vypracované, 

vieme o niečom, čo by sa nejaké projekty podávali ako mesta, napríklad čo sa týka nejakých 

úsporných opatrení na energie, alebo na fotovoltaické panely?  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, áno pracujeme na tom. Na fotovoltaických pracujeme. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, do kedy tam je? 

p. Dušan Jakubovič – referent pre projekty, myslím že otvorená a čo sa týka fotovoltaických 

tam sme na koniec zvážili, že lepšie budú slnečné kolektory, pretože my potrebujeme využívať 

to vlastne teplo na ohrev a účinnejšie sú slnečné kolektory. Chceme to vlastne spojiť aj so 

zateplením celého objektu. Takže by sme to dali do jedného balíku. Je to možné využiť ako 

v rámci pod aktivity. Pracuje sa aj na tom. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, bavíme o tej výzva 80 na predkladanie žiadosti výstavba na 

využitie zariadenia slnečnej energie a výrobu elektriny? 

p. Dušan Jakubovič – referent pre projekty, nie to je práve ten na fotovoltaické panely tam nie 

sú tie slnečné kolektory. Tie slnečné kolektory vieme zapracovať v tom projekte na zníženie 

energetickej náročnosti budov a to chceme vlastne uplatniť na ten Domov sociálnych služieb.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, to sme napríklad pri envirofonde?  

p. Dušan Jakubovič – referent pre projekty, áno.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, lebo máme tu aj tuto čo som ja teda hovoril, tam je zase termín 

nejaký na druhé kolo a potom je tam vždy posledný pracovný deň nasledujúceho pracovného 

mesiaca. Takže pokiaľ my máme nejaké záujmy tak by sme mohli do takých projektov ísť. 

p. Dušan Jakubovič – referent pre projekty, robí sa na tom, projekty sa chystajú. 
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p. Marcel Žák – poslanec MsZ, aby ľudia vedeli, v podstate tie projekty sú tak  nastavené, je to 

poviem tak, tak laicky, že vy keď prídete do obchodu a niekto vám ponúka kosačku napríklad 

za s 95% zľavou tak neviem či budete váhať, alebo ju kúpite. Je na zváženie aj nás v akých 

projektoch by sme mohli ísť. Ja tu mám toho viacej, mám tu napríklad rozvoj odpadového 

hospodárstva, zase tu máme. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec toto čo máš ty pred sebou už som mal 

niekoľko stretnutí a odpadové hospodárstvo, aj kompostéry aj vybavenosť zberného dvora, aj 

toto riešime. Nemyslím to v zlom, ale nič nové nám nehovoríš. Na týchto veciach pracujeme. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, vy to riešite, ale my o ničom nevieme, na komisiu nám napríklad 

nič nepríde. Na finančnú komisiu by to malo ísť keď sú nejaké zámery, na stavebnú komisiu by 

malo prísť. 

Ú výzvu  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, máme interpelácie a podnety, ja tie podnety sa snažím nejaké 

dať. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja to beriem, len informujem. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, aby sme vedeli niečo, že tie výzvy sú a dokonca tu mám tú 

výzvu z envirofondu a tá je rozdelená na dva oddiely. Aby ľudia vedeli, že aké sú možnosti. Že 

my sa tu bavíme o dotáciách o 200 tisícoch z 5% spoluúčasťou. Alebo o 200 tisícoch s 0 % 

spoluúčasťou.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, samozrejme momentálne hľadáme také cesty, aby tá 

spoluúčasť bola čo najnižšia, alebo nulová.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, tu mám a bavíme sa tu napríklad o tom zbernom dvore, ale tá 

výzva vieme do kedy trvá, do 17.04. treba predložiť ten projekt. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ale vždy sa pýtam toto čo sa pýtaš aj ty aké sú možnosti 

časové lebo to je dôležité, pokiaľ nie sme pripravení, už sme sa o tom rozprávali. Takže nedá 

sa za dva mesiace tu môjho fungovania stihnúť veci, ktoré tu neboli desať rokov. A práve sa 

vraciam aj k projektom z minulosti, trošku ich preverujem, prečo sa vyhodili obrovské peniaze 

a boli absolútne bez efektu, takže ty si tu nesedel p. poslanec ani ja, ale teraz sme tu, takže 

nechcem sa vrátiť k tým chybám, že desaťtisíce eur sa vyhodili doslova von oknom a projekty 

zostali tu. Týmto chybám sa chcem vyhnúť. A k tomu sa ja iste ešte v pravý čas vrátim, ale 

v tomto sa iste my dvaja zhodneme a to som len chcel dopovedať, že sú tu termíny napr. do 

konca marca, do konca apríla, vždy si overujem či tie výzvy budú pokračovať alebo či budú 

obnovené. Ale uznáš sám, že za mesiac, alebo za týždeň sa to nedá všetko stihnúť. Teraz je 

priorita naša škôlka, dobre viete že na tom intenzívne pracujem a zároveň aj na iných 

projektoch. Takže určite sa  týmto veciam budeme venovať.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, ja si myslím, že to nie je ani taký problém, tu veľa toho 

nepotrebujeme do týchto niektorých projektov. Napríklad na modernizáciu výmeny zdroja tepla 

pridružených rozvodov tepla alebo teplej vody. Vymeniť nejaký plynový kotol na to 

nepotrebujeme nič možno ohlášku. Neviem či tu je teda zo stavebného úradu. Niektoré veci sú 

také, že sa dá do toho ísť. A nemotať sa tu stále možno okolo určitých vecí. Ja teraz myslím aj 

na ostatných, to sa týka aj škôlky, to sa týka aj futbalistov, však tam ohrievajú vodu a plačú tuto 

pýtajú desať tisíce na svoju prevádzkovú činnosť a pritom možno ísť do takéhoto projektu, 

aspoň do jedného kde máme 0% spoluúčasť, alebo 5% spoluúčasť. Môžeme im tam dať tie 

slnečné kolektory na ohrev vody 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dnes tu predseda klubu bol, Spartaku a riešili sme tieto 

veci  a priniesol aj presný rozpis financovania klubu. Kde teda je aj to kúrenie, riešili sme že 

kúria tam drevom čo bolo doteraz dostatočné, lebo nejakú tú zásobu dreva mali. Ale dobre 

samozrejme ja s tým súhlasím.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, lebo zase na druhej strane nemôže mesto vyžadovať len aj čo 

sa týka toho parkovného aj čo sa týka toho rozšírenia cestovného ruchu, je to fajn, ale nemôže 
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to byť postavené iba na tom, že budeme chcieť mať nejaké príjmy. My musíme ísť aj z tej 

druhej strany, že znížime náklady mesta. A toto sú prostriedky, ktorými znižujeme náklady 

mesta.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja súhlasím. Ani v jednom bode ti neprotirečím. Ale 

často som povedal vetu:“ že mi ani tak nebojujeme s peniazmi ale bojujeme s časom“. A nie je 

možné, zopakujem ti to znovu, aby sme za mesiac tu vrátili osem rokov. Do všetkého pôjdeme 

a súhlasím sto percente s tým, že nielen príjmy ale aj úspory.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, ja myslím, že do toho môžeme ísť.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja ti neprotirečím v žiadnom prípade, každú iniciatívu 

a návrh ja predsa akceptujem.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, mám tu potom ešte jednu takú čo sa týka zase z druhej strany, 

neviem my sme teda čo sa týka utečencov a tej krízy utečeneckej čo sa týka Ukrajiny tak mesto 

myslím, že každý mesiac podávalo nejaké hlásenia o počte utečencov a takýchto veciach. 

Máme tu informáciu napríklad, že môžeme požiadať o refundáciu týchto nákladov?  O 100%? 

Že to teraz vyšlo. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, áno, vybavenosť, ktorá bola minulý rok či dva roky to 

bolo? Presne si nepamätám, bolo zasadnutie krízového štábu. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, to je teraz nové, otvorené 14.03. 2023. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, my tu teraz oficiálne nemáme nahlásených migrantov. 

Riešili sme na zasadnutí Krízového štábu keby prišli či sme pripravení a keby prišli, že nám 

budú náklady refundovať.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, tu mám takú tabuľku, že Mesto Šaštín-Stráže má jednotkové 

náklady vypočítané na 67 tisíc eur plus, mínus, tu to mám, 67.600,-eur. To je 26 týždňov krát 

100,- eur na počet registrovaných utečencov. Mali sme tu registrovaných utečencov? Pokiaľ 

sme mali a robili sa tie hlásenia, tak toto je výzva kto sa tam prvý prihlási, alebo keď sa tam 

čím skôr nahlásime tým skôr dostaneme peniaze. Pokiaľ na to máme nárok. My sme ich tu mali, 

robili sme hlásenia, z niečoho vychádzali. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pokiaľ ja viem z minulého roku bolo ich tu šesť aj to 

traja neboli migranti, ale robotníci a teraz na začiatku roku myslím si že ostala žena, muž a dieťa 

tí boli ubytovaní u p. Havla v tom dome.  

p. Alena Poláková – zapisovateľka, žena a dve deti sú u p. Havla a u p. Adriana Cintulu dvaja 

dospelí a jedno dieťa, majú prácu, deti chodia do školy.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, normálne tu fungujú. Stále nechápem p. poslanec čo 

teraz chceš riešiť s tým?  

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, nie je to výzva na dodatočné refundácie? 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, ja som to pochopil tak, že môže sa to pozrieť, že či na to máme 

teda nárok? Tu je vyslovene vyčíslená tá suma. Aj tu sú tie osoby do 18 rokov 12, dospelý 14 

spolu 26.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tento bod by sme mali zvlášť prebrať, ale nie dnes, sú to 

citlivé záležitosti a musíme si teda ujasniť kto migranti sú a kto migranti nie sú.  

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, ďakujem to je z mojej strany všetko.  

p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa MsZ, ja by som sa ešte chcela spýtať v akom stave, alebo 

v akom riešení sú pozemky na cintorínoch či sa vykupujú, lebo ľudia sa pýtajú kedy sa bude 

rozširovať cintorín. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, momentálne prebieha s p. Weiningerom, ktorý by sa mal 

ukončiť. Právnička p. Weiningera poslala istý návrh dohody mám ho naozaj len chvíľu, preto 

ste ho nestihli vidieť. Je tam návrh mimosúdnej dohody lebo nás čaká začiatkom budúceho 

mesiaca súdne pojednávanie. Osobne som navštívil p. Weiningera vo Frenštáte chce sa vyhnúť 

ďalším súdnym prieťahom, poslal návrh finančnej dohody aj za nájom aj za odkúpenie je to už 

na základe tretieho znaleckého posudku, takže teraz by som to tu neriešil, hovorím musíme sa 
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my zhodnúť či pokračovať v súdnom spore, kde náklady už presiahli cenu toho pozemku. 

Poviem vám iba toľko, že ten pozemok mohol byť dávno vykúpený a mohlo sa na cintorínoch 

pracovať, bohužiaľ je to tak ako to je. Takže ja vám rozpošlem veľmi rýchlo návrh právnej 

obhajkyne p. Weiningera  tiež musíte rozhodnúť či pokračujeme v súdnom spore alebo sa 

dohodneme mimosúdne. Samozrejme podnet p. poslanca akceptujeme čo bude možné 

stihneme, čo bude možné urobíme.  

 

 

5/ Návrh – Správa o kontrolnej činnosti za r. 2022 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 5, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou  o kontrolnej činnosti za r. 2022 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 74/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

B e r i e   n a   v e d o m i e  

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2022 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

6/ Návrh – Správa o kontrole uznesení Mestského zastupiteľstva, z II. zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva zo dňa 01. 02. 2023. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 6, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou o kontrole uznesení Mestského 

zastupiteľstva z II. zasadania mestského zastupiteľstva zo dňa 01.02. 2023 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 75/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

B e r i e   n a   v e d o m i e  

v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p.  Správu o kontrole plnenia 
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uznesení Mestského zastupiteľstva Šaštín-Stráže z II. 

zasadnutia MsZ 2023 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

7/ Správa - Dodržiavanie pravidiel používania návratných zdrojov financovania k 31.12. 

2022. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 7, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou – Dodržiavanie pravidiel používania 

návratných zdrojov financovania k 31.12. 2022 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 76/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

B e r i e   n a   v e d o m i e  

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k materiálu: 

Dodržiavanie pravidiel používania návratných zdrojov 

financovania k 31.12.2022   

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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8/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 4 zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže na rok 2022. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 8, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na Rozpočtové opatrenie č. 4 zmena rozpočtu 

Mesta Šaštín-Stráže na rok 2022 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 77/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

B e r i e   n a   v e d o m i e  

Rozpočtové opatrenie č. 4 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín 

- Stráže  na rok 2022. 

 

 
 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

9/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 2 zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 9, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu Rozpočtového opatrenia č. 2 zmena rozpočtu 

Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 

 

 

Bežné príjmy 4 561 706    161 518    4 723 224      

Kapitálové príjmy 666 484       532          667 016         

Finančné operácie príjmy 601 524       -            601 524         

Príjmy spolu 5 829 714    162 050    5 991 764      

Bežné výdavky 4 577 687    134 260    4 711 947      

Kapitálové výdavky 440 246       532          440 778         

Finančné operácie výdavky 807 619       -            807 619         

Výdavky spolu 5 825 551    134 792    5 960 344      

Hospodárenie mesta + RO 4 163           27 258      31 420           

 Rozpočet po 

zmene 

 Rozpočet rok 

2022 

 Návrh na 

zmenu 
Rozpočet  mesta + RO
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U z n e s e n i e   MsZ č. 78/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

Rozpočtové opatrenie č. 2 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín 

- Stráže  na rok 2023. 

 

 
 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

10/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie č.   1/2023 o zrušení Všeobecne záväzného  

nariadenia mesta Šaštín-Stráže č. 1/2011o podmienkach držania psov na území mesta 

Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 10, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na VZN č. 1/2023 o zrušení VZN mesta Šaštín-

Stráže č. 1/2011 o podmienkach držania psov na území mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 79/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S a   u z n á š a  

na Všeobecne záväznom nariadení  č.     1/2023 o zrušení 

Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Šaštín-Stráže č. 

1/2011 o podmienkach držania psov na území mesta 

Šaštín-Stráže. 

Bežné príjmy 4 880 132       150 024          5 030 156       

Kapitálové príjmy 190 000          -                  190 000         

Finančné operácie príjmy 2 334             92 959           95 293           

Príjmy spolu 5 072 466       242 983          5 315 449       

Bežné výdavky 4 873 407       139 769          5 013 176       

Kapitálové výdavky 2 334             31 291           33 625           

Finančné operácie výdavky 195 390          -                  195 390         

Výdavky spolu 5 071 131       171 060          5 242 191       

Hospodárenie mesta + RO 1 335             71 923           73 258           

Rozpočet  mesta + RO
 Rozpočet rok 

2023 
 Návrh zmeny 

 Rozpočet po 

zmene 
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Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

11/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Šaštín-Stráže č. 2/2023 o podmienkach 

 držania psov na území mesta Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 11, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na VZN Mesta Šaštín-Stráže č. 2/2023 

o podmienkach držania psov na území mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 80/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S a   u z n á š a  

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Šaštín-Stráže č.    

2 /2023 o podmienkach držania psov na území mesta 

Šaštín-Stráže /ďalej len ako VZN/. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

12/ Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Šaštín-Stráže č. 4/2023 o dani za 

predajné automaty. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 12, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na VZN Mesta Šaštín-Stráže č. 4/2023 o dani za 

predajné automaty prijalo, 

 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 81/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S a   u z n á š a  

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Šaštín-Stráže č. 

4/2023 o dani za predajné automaty. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

13/ Návrh - Dodatok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 

04/2020 o výške mesačného príspevku zákonných zástupcov detí a žiakov v školách 

a školských zariadeniach.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 13, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na Dodatok č. 3 k VZN Mesta Šaštín-Stráže č. 

04/2020 o výške mesačného príspevku zákonných zástupcov detí a žiakov v školách 

a školských zariadeniach prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 82/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 
Dodatok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta 

Šaštín-Stráže č. 04/2020 o výške mesačného príspevku 

zákonných zástupcov detí a žiakov v školách a školských 

zariadeniach. 

 

Hlasovanie:  
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Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
 

14/ Návrh  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 14, nikto z poslancov sa neprihlásil. 

Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 83/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 1  Ing. Lucia Flajžíková,  

 

Proti: 7 p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana 

Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

15/ Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov pre prevádzkovanie 

zdravotníckeho zariadenia – ambulancie dopravnej zdravotnej služby - EMOTRANS,  

spol. s r. o., Štefánikova 699,  905 01 Senica,  IČO: 35 721 332,  celková podlahová plocha 

NP predstavuje výmeru 32,01 m2. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 15, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

  

Mestské zastupiteľstvo po prejednaná návrhu na prenájom nebytových priestorov  pre 

prevádzkovanie ambulantnej dopravnej zdravotnej služby – EMOTRANS spol. s.r.o. Senica 

prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 84/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

prenájom nebytových priestorov Centra integrovanej 

zdravotnej starostlivosti v Šaštíne-Strážach,        na Nám. 

Slobody, súp. Č. 849, pre prevádzkovanie ambulancie 

dopravnej zdravotnej služby     -  spol. s r.o. EMOTRANS, 

Štefánikova 699,  905 01 Senica,  IČO: 35 721 332,  

celková podlahová plocha NP predstavuje výmeru 

32,01m2, ako spôsob nakladania s nehnuteľným 

majetkom mesta podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí  v znení  neskorších  

predpisov  z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa,  

ktorým  je  zabezpečenie verejnoprospešných služieb – 

poskytovanie služieb súvisiacich s poskytovaním 

zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta v súlade 

s účelovým určením prenajímaných nebytových 

priestorov Centra integrovanej zdravotnej starostlivosti 

v Šaštíne-Strážach. Nájomné je stanovené v zmysle 

Sadzobníka cien Mesta Šaštín-Stráže v sume 22,50 

eur/m2/rok.  
     

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

16/ Návrh na  zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78  v k.ú. Stráže  

nad Myjavou vo výmere 21m2. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 16, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 
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Mestské zastupiteľstvo po prejednaní zámeru na prevod nižšie uvedenej časti mestského 

pozemku prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 85/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 

o majetku obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa časti mestského 

pozemku  parc. č. E-KN 589/78v celkovej výmere 3ha 

7397m2,  druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Stráže nad 

Myjavou vedenom na LV 3064 pre obec Šaštín – Stráže, 

okres Senica, - diel 1 pozemku parc.č. 1227/2 vo výmere 

21m2, v zmysle geometrického plánu č. 47/2022 

vypracovaného GEOSEN, s.r.o., Rybky 153, úradne 

overeného OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 24.08.2022 

pod č. G1-656/2022, Jozefovi Tomašovičovi a manž. 

Jane, bytom Šaštín – Stráže, Domky 1379/68.   

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že sa 

jedná o pozemok, ktorý je užívaný ako vjazd do garáže 

rodinného domu č. 1379.  Vzhľadom na charakter a 

umiestnenie pozemku nie je možné predpokladať, že by o 

pozemok prejavil záujem iný záujemca. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
 

17/ Návrh na  zámer prevodu - zámeny mestských  pozemkov parc.č.  E-KN č. 1408/3,  

1408/5,2328, 2329, 2361 k.ú. Šaštín, parcely E-KN č. 589/145, 1116/2,5,6, 1128/1,2,3,  

1129, 1132, 1634, 2032, 2057 k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 17, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní nižšie uvedeného zámeru na prevod – zámenu mestských 

pozemkov v k.ú. Stráže prijalo, 
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U z n e s e n i e   MsZ č. 86/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

zámer prevodu vlastníckeho práva podl'a ust. § 9a ods. 8 

písmeno e/ zákona SNR c. 138/1991 Zb. o majetku obci v 

znení neskorších právnych predpisov  k nehnuteľnosti: 

pozemky E-KN č. 1408/3, 1408/5,2328, 2329, 2361 k.ú. 

Šaštín,  E-KN č. 589/145, 1116/2,5,6, 1128/1,2,3, 1129, 

1132, 1634, 2032, 2057 k.ú. Stráže nad Myjavou (po 

vyhotovení geometrického plánu na prevod pozemkov do 

registra C-KN) 

ako prevod nehnuteľného majetku Mesta Šaštín – Stráže z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa formou zámennej 

zmluvy s vlastníkom Slovenská republika – v správe Lesy 

Slovenskej republiky š.p., Námestie SNP 8, Banská 

Bystrica bez finančného doplatku. 

Mestské zastupiteľstvo konštatuje, že dôvodom hodným 

osobitného zreteľa v prípade prevodu nehnuteľného 

majetku Mesta Šaštín-Stráže: pozemkov parc.č. E-KN č. 

1408/3, 1408/5,2328, 2329, 2361 k.ú. Šaštín,  E-KN č. 

589/145, 1116/2,5,6, 1128/1,2,3, 1129, 1132, 1634, 2032, 

2057 k.ú. Stráže nad Myjavou (po vyhotovení 

geometrického plánu na prevod pozemkov do registra C-

KN) je v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, že mesto  pozemky nevyužíva, Lesy SR š.p.  sú 

nájomcom lesných pozemkov, nie je predpoklad, že by 

pozemok v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, 

vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku nie je 

možné predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem 

iný záujemca,  

Lesy SR, š.p. sú správcami pozemkov: C-KN 1761/1 

(pozemok pod parkoviskom v RO Gazárka), 1761/2 

(pozemok pod minigolfovým ihriskom), 1762/1 (dvor pri 

kancelárii správy RO Gazárka), 1762/2 (pozemok pod 

budovou správy RO Gazárka) a 1954/1 (pozemky pri 

rekreačných chatkách na poloostrove) v k.ú. Šaštín,  na 

ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve Mesta. Mesto 

stavby nadobudlo delimitáciou z Okresnej správy 

cestovného ruchu, bez majetkovoprávneho usporiadania 

pozemkov, preto  má záujem tieto pozemky zámenou 

nadobudnúť. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

18/ Návrh na prevod mestských pozemkov parc. č. C-KN 1189/1, 1189/13 až 1189/24  v k.ú.  

Stráže nad Myjavou formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej 

súťaže.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 18. 

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa, sa spýtala či by tie pozemky mohli byť len na rodinnú 

výstavbu?  

Ing. Radovan Prstek -primátor mesta, môžu ešte nepožiadali ani o územné ani o stavebné 

povolenie, potom sa k tomu môžeme vyjadrovať, teraz len predávame. Príde čas, kedy sa 

k tomu budete môcť vyjadriť. 

Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na prevod nižšie uvedených mestských pozemkov 

formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 87/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

prebytočnosť majetku Mesta Šaštín-Stráže, zámer a 

spôsob prevodu prebytočného majetku obchodnou 

verejnou súťažou podľa § 9a ods. 2 písm. a) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov obchodnou verejnou súťažou, a to prevod  

pozemkov vedených na LV 2045 pre obec Šaštín – Stráže, 

okres Senica v k.ú. Stráže nad Myjavou: 

- parc.č.  C-KN 1189/1 vo výmere 4017m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/13 vo výmere 830m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/14 vo výmere 668m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/15 vo výmere 601m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/16 vo výmere 590m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/17 vo výmere 800m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/18 vo výmere 715m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/19 vo výmere 636m2, druh pozemku 

ostatná plocha 
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- parc.č. C-KN 1189/20 vo výmere 642m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/21 vo výmere 701m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/22 vo výmere 667m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/23 vo výmere 670m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/24 vo výmere 564m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

formou obchodnej verejnej súťaže , v súlade s §9a ods. 1 

písm. a) zákona č, 138/1991 o majetku obcí v celku a 

podmienky obchodnej verejnej obchodnej súťaže: 

 

Mesto Šaštín – Stráže 

 

v y h l a s u j e 

 

v zmysle § 281 až 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení neskorších 

predpisov  

 

OBCHODNÚ VEREJNÚ SÚŤAŽ 

o najvhodnejší návrh na uzavretie kúpnej zmluvy  

na prevod vlastníctva k nehnuteľnostiam  

za týchto podmienok: 

 

Predmetom obchodnej verejnej súťaže je výber najvhodnejšej ponuky na predaj pozemkov 

v lokalite IBV Vŕšky v katastrálnom území Stráže nad Myjavou, okres Senica: 

- parc.č.  C-KN 1189/1 vo výmere 4017m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/13 vo výmere 830m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/14 vo výmere 668m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/15 vo výmere 601m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/16 vo výmere 590m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/17 vo výmere 800m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/18 vo výmere 715m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/19 vo výmere 636m2, druh pozemku 

ostatná plocha 
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- parc.č. C-KN 1189/20 vo výmere 642m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/21 vo výmere 701m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/22 vo výmere 667m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/23 vo výmere 670m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

- parc.č. C-KN 1189/24 vo výmere 564m2, druh pozemku 

ostatná plocha 

 

II. Funkčné využitie nehnuteľnosti 

 

Pozemky sa predávajú vcelku ako stavebný pozemok, v súlade so schváleným ÚPN mesta – 

blok ND6 – obytné územia so zástavbou bytovými domami a rodinnými domami. 

III. Minimálna požadovaná cena 

 

Minimálna požadovaná kúpna cena za ktorú sa predmet súťaže ponúka na predaj, je stanovená 

vyhlasovateľom vo výške 25,- EUR  (slovom: dvadsaťpäť eur) za meter štvorcový pozemku, 

spolu 302 525,-€.  

IV. Výška finančnej zábezpeky 

 

Požadovaná finančná zábezpeka je 30 252,- EUR (slovom tridsaťtisíc eur). Zábezpeka musí 

byť zložená na bankový účet vyhlasovateľa vedený vo VÚB, a.s., IBAN: SK61 0200 0000 0029 

6551 4859   a na účet vyhlasovateľa musí byť pripísaná najneskôr v posledný deň lehoty na 

podávanie návrhov.  

Finančná zábezpeka bude úspešnému uchádzačovi započítaná do kúpnej ceny a neúspešným 

uchádzačom bude zábezpeka vrátená v lehote do 14 dní po vyhodnotení obchodnej verejnej 

súťaže.  

V prípade zmarenia súťaže neuzatvorením kúpnej zmluvy alebo odstúpením od kúpnej zmluvy 

zo strany úspešného uchádzača sa finančná zábezpeka tomuto uchádzačovi nevracia.  

V.  Časový plán obchodnej verejnej súťaže 

 

1. vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže: 15.03.2023  

2. obhliadka nehnuteľností – pozemky sú voľne prístupné 

3. ukončenie predkladania návrhov: dňa 12.04.2023 o 13,00 hod. 

4. otváranie obálok a vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže: dňa 19.04.2023 o 16,30 hod.  

5. informácia pre neúspešných uchádzačov: do 5 pracovných dní od vyhodnotenia ponúk. 

6. uzavretie kúpnej zmluvy s úspešným uchádzačom: do 15 pracovných dní od vyhodnotenia 

ponúk 

7. úhrada kúpnej ceny do 3 dní odo dňa podpísania kúpnej zmluvy 

VI. Kritérium hodnotenia súťaže 

Kritériom pre hodnotenie predložených súťažných návrhov je najvyššia ponúknutá kúpna cena 

a zámer uchádzača v súlade s rozvojovými prioritami mesta. Ako úspešný bude vyhodnotený 

uchádzač, ktorý podal návrh s najvyššou ponúknutou cenou. V prípade rovnosti najvyšších 

ponúknutých cien dvoch a viacerých uchádzačov sa medzi takýmito súťažnými návrhmi 

rozhodne losovaním. 

VII. Obhliadka nehnuteľností 
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Pozemky možno obhliadnuť  individuálne – sú voľne prístupné. Termín obhliadky je možné si 

dohodnúť individuálne s prednostom MsÚ – Ing. Jozef Pavlík na tel. č. 0917 827 543 alebo e-

mailom: prednosta@mestosastinstraze.sk.  

Uchádzači majú možnosť v úradných hodinách mestského úradu nahliadnuť do listu 

vlastníctva,    Územného plánu mesta a ďalších podkladov, ktoré sa nachádzajú v kancelárii č. 

4. 

VIII. Doručenie návrhov na uzavretie zmluvy 

Písomné návrhy na uzavretie zmluvy je potrebné v lehote do  12.04.2023 do 13,00 hod. doručiť 

poštou alebo osobne do podateľne mestského úradu v zalepenej obálke na adresu Mestský úrad 

Šaštín – Stráže, Alej 549, 908 41 Šaštín - Stráže s označením „OVS – IBV Vŕšky – neotvárať“. 

Rozhodujúca je pečiatka podateľne obecného úradu; nepostačuje, ak je návrh na uzavretie 

zmluvy podaný v uvedenej lehote na poštovú prepravu.  

Písomný návrh na uzavretie zmluvy musí obsahovať: 

1. identifikácia uchádzača 

- presné označenie uchádzača (meno, priezvisko, rodné priezvisko, dátum narodenia, rodné 

číslo, adresa trvalého pobytu fyzickej osoby, v prípade právnických osôb obchodné meno alebo 

názov, sídlo, IČO) 

- kontaktnú adresu, telefonický, príp. e-mailový kontakt 

- v prípade právnickej osoby musí byť priložený výpis z obchodného registra, 

2. navrhnutá kúpna cena 

- návrh kúpnej ceny v číselnom aj slovnom vyjadrení spolu s hodnoverným dokladom 

preukazujúcim schopnosť uchádzača uhradiť ním navrhovanú kúpnu cenu (úverový prísľub, 

banková záruka, aktuálny výpis z bankového účtu a pod.) 

3. doklad o zložení zábezpeky 

4. vyhlásenie uchádzača, že  

a) súhlasí so všetkými podmienkami obchodnej verejnej súťaže, 

b) so stavom predmetu kúpy bol vyhlasovateľom obchodnej verejnej súťaže riadne 

oboznámený, 

c) predávaný pozemok kupuje bez výhrad a stav pozemku mu je dobre známy, 

d) naňho a jeho majetok nebolo vyhlásené exekučné konanie, neprebieha konkurzné konanie 

alebo reštrukturalizácia, nebol zamietnutý návrh na vyhlásenie konkurzu pre nedostatok 

majetku ani neprebieha žiadne iné konanie, ktoré by mohlo zmariť uzavretie kúpnej zmluvy, 

e) nemá žiadne splatné a neuhradené záväzky voči obci ako vyhlasovateľovi súťaže.  

IX. Osobitné podmienky pre uzavretie kúpnej zmluvy 

1. Kupujúci bude povinný zaplatiť dohodnutú kúpnu cenu jednorazovou platbou v lehote do 3 

dní odo dňa podpísania kúpnej zmluvy oboma zmluvnými stranami, pričom dňom uhradenia 

kúpnej ceny bude deň, kedy bola kúpna cena pripísaná na účet predávajúceho. 

2. Kúpna cena musí byť uhradená pred podaním návrhu na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností, pričom návrh na vklad bude podávať predávajúci a poplatok za návrh na vklad 

do katastra nehnuteľností uhradí kupujúci. 

3. Ak kupujúci neuhradí kúpnu cenu riadne a včas, má obec právo po predchádzajúcej písomnej 

výzve od kúpnej zmluvy odstúpiť; odstúpením od kúpnej zmluvy zmluva zanikne od počiatku, 

a to na základe písomného oznámenia o odstúpení doručeného kupujúcemu. Odstúpením od 

kúpnej zmluvy nie je dotknuté právo predávajúceho na náhradu škody spôsobenej mu 

odstúpením od kúpnej zmluvy. 

4. V prípade, že predávajúci odstúpi od kúpnej zmluvy z dôvodu, že kupujúci mu nezaplatí 

kúpnu cenu, zložená zábezpeka prepadne predávajúcemu v celom rozsahu ako zmluvná pokuta. 

5. Súčasťou kúpnej zmluvy bude dohoda o predkupnom práve predávajúceho v prípade záujmu 

kupujúceho previesť vlastnícke právo k predmetu kúpy alebo jeho časti na tretiu osobu. 

Predkupné právo bude časovo obmedzené na 5 rokov a bude ako vecné právo zapísané do 
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katastra nehnuteľností. Obsahom predkupného práva bude právo predávajúceho a povinnosť 

kupujúceho v prípade, ak kupujúci bude mať záujem v lehote do piatich rokov odo dňa 

povolenia vkladu vlastníckeho práva podľa kúpnej zmluvy previesť pozemok na tretiu osobu, 

písomne ponúknuť pozemok na predaj predávajúcemu za kúpnu cenu, za ktorú tento pozemok 

nadobudol. Táto povinnosť kupujúcemu nevznikne v prípade, ak na pozemku začal s výstavbou 

v zmysle právoplatného stavebného povolenia a stavba je minimálne v štádiu vybudovania 

základovej dosky.  

6. V prípade, ak kupujúci neumožní predávajúcemu uplatniť si predkupné právo, zmluva, 

ktorou sa prevedie vlastnícke právo k pozemku na tretiu osobu, bude neplatná a predávajúci 

bude oprávnený požadovať od kupujúceho zmluvnú pokutu vo výške 30 000,- EUR (slovom: 

tridsaťtisíc eur). Zmluvná pokuta bude splatná do 30 dní odo dňa doručenia písomnej výzvy 

predávajúceho na úhradu zmluvnej pokuty na adresu kupujúceho.  

7. Kupujúci sa v kúpnej zmluve zaviaže bez zbytočného odkladu po povolení vkladu 

vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, najneskôr však do 3 rokov požiadať príslušný 

stavebný úrad o vydanie stavebného povolenia na výstavbu IBV Vŕšky na pozemkoch, ktoré sú 

predmetom kúpy a do 5 rokov požiadať o vydanie kolaudačního rozhodnutia. Kupujúci bude 

povinný na písomnú výzvu predávajúceho predložiť predávajúcemu doklady preukazujúce 

splnenie tejto povinnosti. 

8. Pre prípad, ak kupujúci s výstavbou IBV Vŕšky na pozemkoch, ktoré budú predmetom kúpy 

nezačne v lehote do dvoch rokov odo dňa povolenia vkladu vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností, bude v kúpnej zmluve dohodnuté medzi zmluvnými stranami právo spätnej 

kúpy. Predávajúci bude oprávnený si právo spätnej kúpy uplatniť písomnou výzvou 

s priloženými dokladmi, z ktorých bude zrejmé, že kupujúci s výstavbou nezačal. V takom 

prípade bude kupujúci povinný v lehote do 30 dní odo dňa doručenia písomnej výzvy 

predávajúceho uzavrieť s predávajúcim kúpnu zmluvu, na základe ktorej prevedie na 

predávajúceho vlastnícke právo k pozemku za kúpnu cenu, za ktorú pozemok od predávajúceho 

nadobudol. Toto ustanovenie kúpnej zmluvy sa bude zároveň považovať za zmluvu o budúcej 

kúpnej zmluve s podstatnými náležitosťami kúpnej zmluvy a s odkladacou podmienkou, ktorou 

je porušenie povinnosti začať s výstavbou IBV Vŕšky na pozemkoch, ktoré sú predmetom kúpy 

v lehote do dvoch rokov odo dňa povolenia vkladu vlastníckeho práva k pozemku do katastra 

nehnuteľností. 

X. Podmienky obchodnej verejnej súťaže 

1. Do obchodnej verejnej súťaže nemožno zahrnúť návrh, ktorý nebude zodpovedať 

podmienkam súťaže alebo ho uchádzač predloží po lehote určenej v podmienkach súťaže.  

2. Uchádzač môže podať len jeden súťažný návrh. V prípade, ak uchádzač podá viacero 

súťažných návrhov v samostatných obálkach, výberová komisia zaradí do obchodnej verejnej 

súťaže návrh, ktorý bol podateľňou obecného úradu zaevidovaný ako časovo najskorší a na 

ostatné návrhy uchádzača neprihliada. V prípade, ak bude v doručenej obálke viacero rôznych 

návrhov jedného uchádzača, na žiaden z nich sa neprihliada. 

3. Zo súťaže sa vylúči návrh uchádzača, na majetok ktorého prebieha exekučné konanie, bol 

vyhlásený konkurz, počas súťaže bolo proti navrhovateľovi začaté konkurzné konanie alebo 

reštrukturalizácia, alebo bol proti navrhovateľovi pre nedostatok majetku zamietnutý návrh na 

vyhlásenie konkurzu, alebo prebieha iné konanie, ktoré by mohlo zmariť uzavretie kúpnej 

zmluvy, zo súťaže sa tiež vylúči návrh uchádzača, ktorý má akékoľvek splatné a neuhradené 

záväzky voči mestu ako vyhlasovateľovi súťaže. 

4. Mesto ako vyhlasovateľ si vyhradzuje právo uverejnené podmienky súťaže meniť, súťaž 

zrušiť alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk. Vyhlasovateľ si tiež vyhradzuje právo 

odmietnuť všetky predložené návrhy a ukončiť súťaž bez výberu návrhu.  

5. Uchádzač nemôže svoj predložený návrh odvolať po uplynutí lehoty určenej na predkladanie 

návrhov, návrh môže meniť alebo dopĺňať len do uplynutia lehoty na predkladanie návrhov 
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s výnimkou opravy chýb v písaní a iných zrejmých nesprávností; mesto je oprávnené vyzvať 

uchádzača na opravu alebo doplnenie návrhu. 

6. Uchádzači nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou na obchodnej verejnej 

súťaži. 

Bližšie informácie budú uchádzačom poskytnuté osobne na Mestskom úrade v Šaštíne - 

Strážach, – Ing. Jozef Pavlík na tel. č. 0917 827 543 alebo e-mailom: 

prednosta@mestosastinstraze.sk.  

V Šaštíne - Strážach, dňa ............ 

        Ing. Radovan Prstek 

           primátor mesta 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 0 

 

Proti: 6 p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík 

 

Zdržali sa: 3 Ing. Lucia Flajžíková, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

19/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 Územného 

plánu  mesta Šaštín – Stráže – lokalita Schoshof v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 19. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, predniesol návrh na doplnenie navrhnutého Uznesenia 

MsZ o „ zmena bude riešiť umiestnenie občianskej vybavenosti a bytovej zástavby. Všetky 

náklady spojené s financovaním Zmien a doplnkov ÚPN bude hradené výlučne žiadateľmi 

o zmenu, formou zmluvy o financovaní“.  Toto doplniť. Tam by sa prakticky nahradila tá veta, 

tá posledná za tou zátvorkou, tam škrtnúť tú vetu a nahradiť ju touto. 

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, chcela som sa spýtať ešte je to v súvislosti 

s týmto, tie pozemky pod chodníkom čo je pri Kartúnke smerom na Kuklov  aj teda tá cesta pri 

záhradkárskej oblasti, teda ako to bolo vyriešené. Ja som nemohla byť na stretnutí, dostali sme 

také vyjadrenie, že vlastne je to negatívne k tomu. To je dosť dôležité, aby sme tým ľuďom 

dokázali aj my niečo poskytnúť, keď my ideme poskytnúť druhému. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslankyňa samozrejme, že je to dôležité, ale máme 

tu p. Džačovského, ktorý s k tomu vyjadrí. Ty si tam nebola oni tam boli, vyzeralo to tak, že 

páni poslanci dospeli k dohode. Bohužiaľ čo jeden deň platí na druhý deň už neplatí. Takže 

neviem sa ti k tomu vyjadriť.  

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien 

a doplnkov č. 1/2023 Územného plánu mesta Šaštín-Stráže – lokalita Schoshof v k.ú. Stráže 

nad Myjavou prijalo, 
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U z n e s e n i e   MsZ č. 88/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 

Územného plánu mesta Šaštín – Stráže – lokalita 

Schoshof v k.ú. Stráže nad Myjavou (areál bývalej 

Trikoty a priľahlé pozemky). Zmena bude riešiť 

umiestnenie občianskej vybavenosti a bytovej zástavby. 

Všetky náklady spojené s financovaním Zmien 

a doplnkov ÚPN bude hradené výlučne žiadateľmi 

o zmenu, formou zmluvy o financovaní. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 7  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 p. Jana Dalajková Suchá, Mgr. Ľudmila 

Menšíková 

 

20/ Návrh na  zámer prevodu mestského majetku: pozemku parc.č. C-KN 109/5  v k.ú. 

Stráže nad  Myjavou a stavby: byt v budove ZŠ č. 520 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 20. 

p. René Vávra – poslanec MsZ, čo sa týka toho bytu, navrhujeme tam zmenu  ceny za znalecký 

posudok toho bytu.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, máme znalecký posudok, sú dva znalecké pôvodný a ten 

terajší. 

p. René Vávra – poslanec MsZ, ten zvýšený. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, za tých 52.000,- eur, takže nie dohodnutých 38.000,- . 

p. René Vávra – poslanec MsZ, za znaleckých 52 tisíc.  

Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na zámer prevodu nižšie uvedeného mestského 

majetku prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 89/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 

o majetku obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja 
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z dôvodov hodných osobitného zreteľa pozemku parc. č. 

C-KN 109/5  vo výmere 189m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie a bytu v budove ZŠ č. 520  v k.ú. Stráže 

nad Myjavou vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – 

Stráže, okres Senica, Miroslavovi Staňkovi a manž. 

Valérii, bytom Šaštín – Stráže, M. R. Štefánika 520.  

Cena podľa nového znaleckého posudku čo 

predstavuje 52.000,- Eur. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že sa 

o nehnuteľnosť, ktorú majú žiadatelia v dlhodobom 

nájme, byt čiastočne rekonštruoval na vlastné náklady, 

mesto nehnuteľnosť v súčasnosti nevyužíva, nie je 

predpoklad, že by ju v budúcnosti i využívalo pre vlastné 

potreby pozemok, nie je predpoklad že by záujem prejavil 

iný záujemca. Cena podľa nového znaleckého posudku čo 

predstavuje 52.000,- Eur. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

21/ Návrh –  na delegovanie zástupcu zriaďovateľa  do Rady Školy pri Materskej škole, 

M. Nešpora 1365/42, Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 21, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na delegovanie zástupcu zriaďovateľa do 

Rady školy pri Materskej škole prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 90/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

D e l e g u j e 

v zmysle § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v platnom znení   zástupcu 

zriaďovateľa poslanca p. Mareka Šedivého do Rady školy 
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pri MŠ M.Nešpora 1365/42, Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

22/ Návrh -  na delegovanie zástupcu zriaďovateľa  do Rady Školy pri Základnej škole,  

Štúrova 1115, Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 22, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na delegovanie zástupcu zriaďovateľa do 

Rady školy pri Základnej škole prijalo, 

 

 U z n e s e n i e   MsZ č. 91/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

D e l e g u j e 

v zmysle § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v platnom znení   zástupcov 

zriaďovateľa, poslancov Mestského zastupiteľstva 

v Šaštíne-Strážach  do Rady školy pri ZŠ Štúrova 

1115, Šaštín-Stráže ( „dalej len ako RŠ pri ZŠ“ ), 

menovite:  

1.p. Vladimíra Sofku 

2.p. Janu Dalajkovú Suchú 

3.Ing. Luciu Flajžíkovú 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

 

23/ Návrh - na  delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady Školy pri Základnej 

umeleckej školy Jany Kocianovej, Hollého 654, Šaštín-Stráže. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 23.,  

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa MsZ, p. Silvia Suchá nie je poslanec a je tam za poslancov, 

neviem či môže byť.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dáme tam za zriaďovateľa. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, bol tam pôvodne p. Vladimír Fiala, potom sme sa 

dohodli že ho vymeníme za p. Silviu Suchú, za zriaďovateľa bude jeden poslanec a jeden 

zamestnane. Tak sme sa dohodli. 

 

Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na delegovanie zástupcu zriaďovateľa do 

Rady školy pri Základnej umeleckej  škole Jany Kocianovej prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 92/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

D e l e g u j e 

v zmysle § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v platnom znení  zástupcov 

zriaďovateľa a poslanca Mestského zastupiteľstva 

v Šaštíne-Strážach  do Rady školy pri  ZUŠ Jany 

Kocianovej, Hollého 654, Šaštín-Stráže ( „ďalej len ako 

RŠ pri ZUŠ“ ), menovite:  

 

1.p. Marcela Žáka 

2.p. Silviu Suchú 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 
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René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

24/ Návrh na výmenu zapisovateľky v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport.  

Ing. Radovan Prstek primátor mesta – otvoril rozpravu k bodu č. 24, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na výmenu zapisovateľky v Komisii pre 

vzdelávanie, mládež a šport prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 93/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ú h l a s í 

s výmenou  zapisovateľky p. Zdenky Tomišovej  

v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport, ktorú nahradí 

p. Radovan Prstek ml..  

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

 

25/ Návrh na zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a uloženie 

elektroenergetických zariadení; užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 

rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických 

zariadení a ich odstránenie na pozemku parc. č. C-KN 109/1, 109/23,  E-KN 501/3, 501/1, 

501/2, 589/52 v k.ú. Stráže nad Myjavou v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 25, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na zriadenie budúceho vecného bremena 

v prospech Západoslovenskej distribučnej a.s. prijalo, 
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U z n e s e n i e   MsZ č. 94/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a 

uloženie elektroenergetických zariadení; užívanie, 

prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, 

modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy 

elektroenergetických zariadení a ich odstránenie na 

pozemkoch podľa prílohy v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., so sídlom Bratislava, Čulenova 6 a  

uzatvorenie ZMLUVY O BUDÚCEJ ZMLUVE 

O ZRIADENÍ VECNÝCH BREMIEN podľa § 289 

a nasl. zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník 

v znení neskorších predpisov 

Parcelné 
číslo 

Register 
KN 

LV č. Výmera v m2 Druh pozemku 

501/3 E 2045 270 Orná pôda 

501/1 E 3064 266 Orná pôda 

501/2 E 3064 266 Zastavané plochy a nádvoria  

589/52 E 3064 7 807 Ostatné plochy 

109/23 C 2045 3 847 Zastavané plochy a nádvoria 

109/1 C 2045 8 459 Zastavané plochy a nádvoria 
 

  

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

26/ Návrh na zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a uloženie 

elektroenergetických zariadení; užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 

rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických 

zariadení a ich odstránenie na pozemku parc. č. C-KN 1262/2, 1245/3  E-KN 1455/1, 

1442/4, 1589, 1453/1, 1441/1, 210, 1442/2 v k.ú. Šaštín v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s.  
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 26, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na zriadenie budúceho vecného bremena 

v prospech Západoslovenskej distribučnej a.s. prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 95/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

S ch v a ľ u j e 

zriadenia budúceho vecného bremena: zriadenie a 

uloženie elektroenergetických zariadení; užívanie, 

prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, 

modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy 

elektroenergetických zariadení a ich odstránenie na 

pozemkoch podľa prílohy v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., so sídlom Bratislava, Čulenova 6 a  

uzatvorenie ZMLUVY O BUDÚCEJ ZMLUVE 

O ZRIADENÍ VECNÝCH BREMIEN podľa § 289 

a nasl. zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník 

v znení neskorších predpisov 

Parcelné 
číslo 

Register 
KN 

LV č. Výmera v m2 Druh pozemku 

1455/1 E 3894 562 Trvalé trávne porasty 

1442/4 E 3877 3 435 Trvalé trávne porasty 

1589 E 3877 5 363 Zastavané plochy a nádvoria  

1262/2 C 2045 1 978 Ostatné plochy 

1453/1 E 3877 1 608 Zastavané plochy a nádvoria 

1441/1 E 2045 2 734 Zastavané plochy a nádvoria 

210 E 3877 6 024 Ostatné plochy 

1442/2 E 3877 4 358 Trvalé trávne porasty 

1245/3 C 3877 2 752 Zastavané plochy a nádvoria 
 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  
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27/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 669/2014 zo dňa 04. júna 2014. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 27, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 669/2014 

zo dňa 04. júna 2014 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 96/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

R u š í 

Uznesenie MsZ č. 669/2014 zo dňa 04. júna 2014, 

ktorým bol schválený: 

zámer na vytvorenie nového stavebného obvodu na ulici 

Vŕšky v k.ú.  Stráže, parc. č. E 589/1 a predaj stavebných 

pozemkov formou obchodnej verejnej súťaže. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 1  Ing. Lucia Flajžíková,  

  

Proti: 8 p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. René Vávra,  p. Jana 

Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

   

Zdržali sa: 0  

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

28/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 670/2023 zo dňa 04. júna 2014. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 28, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 670/2014 

zo dňa 04. júna 2014 prijalo, 

U z n e s e n i e   MsZ č. 97/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

R u š í 

Uznesenie MsZ č. 670/2014 zo dňa 04. júna 2014, 

ktorým bola schválená: 
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minimálna cena za odpredaj stavebného pozemku 

v novom stavebnom obvode, v lokalite Vŕšky k.ú. Stráže, 

vo výške 16,- Eur za m2.  

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 0  

 

29/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 142/2015 zo dňa 18. novembra 2015. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 29, nikto z poslancov sa 

neprihlásil. Primátor mesta požiadal predsedníčku Návrhovej komisie p. Janu Dalajkovú Suchú, 

aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 142/2015 

zo dňa 18. novembra 2015 prijalo, 

 

U z n e s e n i e   MsZ č. 98/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

R u š í 

Uznesenie MsZ č. 142/2015 zo dňa 18. novembra 2015, 

ktorým bol schválený: 

zámer výstavby nájomných bytových domov v k.ú. 

Stráže, v časti Vŕšky a uchádzať sa o financovanie kúpy 

nájomných bytov z prostriedkov ŠFRB. 

 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. 

Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, 

p. René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9  Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka, p. 

René Vávra,  p. Jana Dalajková Suchá,  Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Proti: 0  Zdržali sa: 0  
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30/ Rôzne 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, otvoril bod č. 30 Rôzne. Nech sa páči p. poslanec Hladík. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ,  na prvom zastupiteľstve som dal otázku zistiť kapacitu 

čističky odpadových vôd /ČOV/ ako je využitá, už je tretie zastupiteľstvo nemáme k tomu 

správu. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec všetko to máš na stole som ti to 3-krát 

povedal, všetku dokumentáciu je takto hrubá, môžeš ju si ju teraz zobrať.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, nevieme teda kapacitu koľko percent? OK dobre. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nech sa páči všetko máš pripravené na stole. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, dobre, potom nám bolo osobne 2-krát sľúbené, aj na 

porade poslancov aj potom keď sme boli ešte na M. Nešpora, že nám bude preposlané 

rozhodnutie Krajského súdu, 2-krát som to písal aj emailom a nedostali sme to. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, áno máš pravdu p. poslanec, ja som si bol istý, že sme 

to tebe zaslali, ale bola to chybička. Potom som si to ja p. poslanec rozmyslel, budeme to riešiť 

inou formou. Zatiaľ si ja počkám na vyčíslenie mojich  nákladov mojich súdnych pojednávaní 

za  päť rokov a potom vám to predložím naraz.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, dobre, môžu tam byť niektoré veci, že mesto bude 

musieť niečo odstúpiť, či odvolať sa na návrh a premrháme lehotu, keď nemáme informácie 

ako to máme riešiť?  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, vy sa môžete odvolať maximálne na Najvyšší súd keď 

už chcete, právoplatnosť rozhodnutia bude do konca tohto týždňa, takže keď nadobudne 

právoplatnosť, tiež p. JUDr. Bohunický musí nám predložiť toto rozhodnutie, lebo toto je moje 

rozhodnutie, áno to znamená p. JUDr. Bohunický zastupoval mesta, p. JUDr. Bohunický to 

pošle nám, až skončí právoplatnosť. Tam sa môžete odvolávať koľko len chcete.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, keď je niečo právoplatné už sa neodvoláš.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, keď to nemá právoplatnosť. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ty si povedal čaká sa na právoplatnosť. Aby sme 

niektoré kroky nezmeškali.  

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, ja by som sa chcel spýtať, ten chodník čo je za štadiónom 

osvetlenie, viem že už v minulosti sa to riešilo, viem, že tam bolo aj nacenené to osvetlenie, 

bude sa to riešiť, máme to v pláne? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, my sme tam teraz dali len rýchlo osvetlenie na žiadosť 

p. Tomišovej sme tam dali stĺp, reflektor, aby to bolo aspoň trošku osvetlené, Požiadaviek 

máme viac takýchto na uliciach. Aj na ulici Pri bitúnku za VIP, lebo tá ulica, neviem či 

v minulosti bolo niečo také. 

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, viem, že to naceňované bolo. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, neviem nedostalo sa mi to do ruky takáto informácia, 

takže naozaj neviem. Určite sme to riešiť začali, prvý stĺp sme tam dali osadili, pokiaľ bude 

treba dokúpime ďalšie stĺpy, aby tá ulička bola osvetlená. 

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, lebo chodí tadiaľ veľa ľudí.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, určite áno, stĺpy už technické služby osadili. Pracujeme 

na tom. 

p. Vladimír Sofka - poslanec MsZ, ďakujem. 

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa MsZ, chcem sa spýtať, pýtal sa ma nájomník v mestskom 

byte, v mestskom dome oproti rodinného domu Čermákových, že sa dopočul, že sa tam má 

opravovať strecha. Že mám sa spýtať na zastupiteľstve, sú to ľudia, zastupujeme ich, tak sa 

pýtam.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, myslíš sociálne byty. To sa naozaj len dopočul, pretože 

tá strecha je veľmi problematická. Viete dobre, že toto sa riešilo aj v minulosti tieto byty, nič 
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sme nedoriešili. Obzvlášť problém je u tej strechy je tam azbest. Je tam p. Černová. Ten dom 

je pre nás veľmi problematický, nikdy sa to nevyriešilo a okrem iného také strecha je z azbestu, 

viete čo dnes je azbest. Ja sám by som mal tým ľuďom tento problém vyriešiť a nielen to, tých 

problémov máme oveľa viac. Hlavne v bytoch nižšej kategórie, že im padajú strechy na hlavu. 

Ale iste sa  k tomu ešte páni poslanci dostanú.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, ja by som sa vrátila k tomu, čo som predtým 

nevhodne do toho vstúpila. Chcem sa spýtať nemohla som byť na stretnutí ohľadom tých 

chodníkov smerom na Kuklov aj teda aj tuto pri rybníku, že ako sa to teda bude riešiť, či je to 

možné v prospech tých ľudí to poriešiť? Tuná sme dostali tú odpoveď, tam sa mi to nezdá, že 

by to bolo vhodné. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, je tu p. Michal Džačovský, v diskusii k tomu povie. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, tá odpoveď bola úplne iná ako sme sa tuná dohodli.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, aha lebo ja som tu nebola na tom stretnutí. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. Michal Džačovský je tu, aby ti odpovedal na tvoje 

otázky ako sa to porieši i prístupová cesta do chatovej oblasti. 

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, radi by sme tým ľuďom vyhoveli, aby si mohli 

poriešiť, nie je tam iná možnosť, aby si zobrali úver, ani nič. Banka im nedá, keďže nevlastnia 

chodník pred svojim domom. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, k tomu sa dostaneme dáme priestor p. Džačovskému.  

p. René Vávra – poslanec MsZ, ja by som sa chcel ešte opýtať na tie Vŕšky či by sa nedala 

naceniť tam tá cesta, tá prístupová. Čo sa týka pozemkov, čo sme teraz tam riešili, že by tam 

bola výstavba bytoviek to sme zamietli. Ale tak keby sme chceli vypracovať nejakú analýzu 

alebo tú cestu, aby sa to doplnilo, lebo to je aj tak trošku naprieč postaviť tam bytovky v tej 

oblasti, kde tí ľudia tam majú konce záhrad. Sú tam trošku problémy s tým, či by sa dalo nejaký 

krok  urobiť.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, spracovať rozpočet na infraštruktúru, predať to 

občanom na stavebné pozemky. 

p. René Vávra – poslanec MsZ, koľko by to vyšlo, aká cena aby sa to dalo potom zohľadniť. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, páni poslanci z čoho tým občanom spravíme 

infraštruktúru? Toto mi vysvetlite, vy stále máte návrhy, ale nedávate mi návrhy ako získať 

finančné prostriedky. Vy im zaručíte infraštruktúru? Cesty, kanalizáciu chodníky? Vy dobre 

viete, že len tu nič nejde tri nové štvrte idú v Lakšároch, ďalšia v Dojči, všetci to robia týmto 

spôsobom. Ja opakujem my riešime predaj, potom môžete riešiť či tam bytovka bude, nebude, 

aká bytovka, koľko bytov. Páni poslanci zastavuje sa mi rozum už naozaj aj keď som povedal, 

že nebudem to komentovať, ale jednoducho máte návrhy, máte nápady, máte veľa nápadov, 

veľa návrhov, ale týmto, že ste tieto body dnes stiahli, ktoré beriem tak, že máte naozaj snahu 

zastaviť rozvoj tejto obce aj príjmami takže jednoducho  ja to nebudem ani komentovať, ľudia 

nech si spravia na to vlastný názor. Jednoducho vy čo je z mojej dielne jednoducho negujete. 

Bez debaty. Uvediem príklad, p. kontrolór ma doplní, týmto, že ste niektoré body neschválili, 

ktoré boli schválené predošlým zastupiteľstvom už dnes sme vyrobili deficit 180 - 160 tisíc 

oproti schválenému rozpočtu. Takže. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, nezavádzaj. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, aké nezavádzaj, prepáč, nie ty, lebo ty si tu nesedel. Ja 

nehovorím o tebe. Uvádzam príklad narozpočtovali sme p. kontrolór pomôž mi o predaji domu. 

My sme tu nesedeli neurážajte sa. Predaj „Valachoviča“ /bývalá ambulancia/, dohodli sme sa 

že nie, že využijeme súhlasím. Tam bolo koľko narozpočtovaných? 

Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta, 120 tisíc bolo narozpočtovaných. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, teraz na opravu bude treba 60 tisíc a viac, no a toto 

v rozpočte nemáme. Tu keď máme rýchle príjmy, nechápem prečo ste neschválili lekárov, tak 

to necháme nech to na námestí chátra? Dobre som vám vysvetľoval ako sa ťažko lekári dnes 



39 

 

zháňajú, dalo mi to mesiace práce a vy to tu zamietnete bez akýchkoľvek argumentov, aj keď 

som zvýšil nájomné o 110% oproti minulosti. Všetko zafinancujú celú opravu, údržby a vy 

poviete, že nie. Tak nehnevajte sa páni poslanci neviem čo si mám o tom myslieť.  

p. René Vávra – poslanec MsZ, dali sme to len vyradiť, aby sa to dalo dopracovať.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dopracovať v čom?  

p. Lukáš Letko – poslanec MsZ, tam nebolo stanovené koľko tam zafinancujú. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dostali ste návrh zmluvy? 

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, v tom návrhu zmluvy nič nie je. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pán poslanec bez urážky tu ste schvaľovali iné veci a ja 

sa nikdy nevraciam do minulosti. Ale už sa teraz budem vracať. Tak isto sa ma ľudia pýtajú na 

projekty zdravotného strediska či to riešime? A vy všetci dobre viete čo tam bolo. Projekt 

vodozádržných opatrení tiež sa naň pozrieme. Nikdy som sa nechcel vracať do minulosti. Pán 

poslanec za akú výšku platu si hlasoval keď nastúpil môj predchodca pamätáš si? Ja si pamätám. 

Na teba presne. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ja som minule nebol. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, to prvé keď sem nastupoval ako nový, vieš za koľko si 

hlasoval?  Ja viem, to by si sa teda čudoval. Za akú výšku si hlasoval. Ale dobre páni poslanci 

ja mám len jeden problém, vo svojej volebnej kampani som sľúbil ľuďom, ktorí sú sociálne 

odkázaní, že zo svojho platu vytvorím sociálny fond a každé Vianoce zo svojho platu sa 

postarám o rodinu, ktorá je v sociálnej núdzi. Uznáte, že v tejto fáze by som bol už naozaj 

nesvojprávny, takže to ja teraz hovorím, len ľuďom, mojim voličom, ktorým som to sľúbil. Ale 

toto páni poslanci, už končím, toto čo tu predvádzate naozaj, nech si ľudia spravia na to názor 

sami. Dinopark na Slovensku nie je. Boli by sme jediný na Slovensku. Nič od nás nechcú budú 

nám platiť nájom za naše priestory, všetko vybudujú za vlastné financie. Toto nie je prehliadky 

sôch, toto je Dinopark, kde sa investujú státisíce eur, kde získame ďalších 25 – 30 pracovných 

miest. Ja viem vy ich nepotrebujete, lebo všetci zamestnania máte.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, ja som nebola len preto za to, lebo sme nedostali 

bližšie informácie. Poprosím, aby sa to neobracalo proti nám, určite to chceme, aby sa rozvíjala 

Gazárka, ale ja som ak si pamätáš na porade poprosila, že v ktorej časti to bude, či máme nejakú 

predstavu, čím sa to tam vlastne doplní. Áno čo všetko tam bude a potom za to budem. Nie iba 

tu hovoriť a strašiť ľudí, že ideme proti tejto veci. Ale oni nedvíhajú ruku a ak tam nastane 

nejaký problém, tak si to jednoducho odnesieme my. Ale ak sa to doplní a bude to všetko 

v poriadku jednoducho som za to. Nejde tu o to, len aby sa nehovorilo veci, že nie sme proti. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pani poslankyňa, vieš, že väčšinu s tebou súhlasím, ale 

ja musím s tými ľuďmi rokovať, nielen Dinopark, mnoho iných. Keď mám to rokovanie ja 

musím tým ľuďom niečo povedať. Ale ja už od dnes nepoviem nič, čokoľvek som dohodol či 

to boli lekári, Dinopark či čo bolo, tak ste to vždy zmenili, alebo neodsúhlasili. Uvedom si moju 

situáciu alebo vás mám teda naozaj o jednej poobede všetkých zavolať? Ja vás zavolám príďte 

pokiaľ vám to v práci nevadí. Ale ja s tými ľuďmi musím nejako rozprávať od toho som 

starosta. Nič som týmto ľuďom nesľúbil. Len aby sme na tom zámery mohli pracovať, 

samozrejme, že budeme rokovať o nájme a o iných xx veciach. Ale aspoň tie zámery, teraz 

mám ja povedať čo im, viete nič z toho nebude lebo my to poslanci neschválili. Tak pôjdu 

niekde inde, boli by sme jediný Dinopark na Slovensku s obrovskými príjmami peňazí, 

s obrovskú zamestnanosťou, obrovským turistickým ruchom. Dobre viete, že turistický ruch 

nám tu doslova kľakol na kolená. Ako ho prilákame, že ho budeme mesiace odkladať, odkladať 

a zvolávať mimoriadne zastupiteľstva?  Nie.  

p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa MsZ, ja len k tomu Dinoparku, nechceli by sme 

urýchlene zdvihnúť ruku, že ako to ovplyvní chod kempu, je tam detské ihrisko a pod. Tieto 

informácie nemáme, či tí ľudia, deti môžu ísť do kempu hocikedy, či to bude ohraničené, toto 

sme proste nevedeli, to nevieme. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pani poslankyňa to čo si o mne myslíš. Že naozaj som 

nesvojprávny. Pôjde za ihriska, za amfiteáter, to si naozaj o mne myslíte, že som čo? Že som 

na takéto veci nemyslel?  

Ing. Jozef Pavlík – prednosta MsÚ, ja doplním p. primátora to bol v bode č. 10 návrh v prvej 

fázy.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, toto tam bolo hodené, nikto sa k tomu nevyjadril prečo 

sa rozčuluješ. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pán poslanec, to je v poriadku prepáčte mi. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, môžeme mať na ďalší mesiac mimoriadne 

zastupiteľstvo.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, aj každý mesiac aj trikrát do mesiaca. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ide o financie a majetok mesta. 

Ing. Radova Prstek – primátor mesta, ja vám pripomeniem tie financie a majetok mesta p. 

poslanec. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, nevydieraj, robíš si kampaň 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, aké nevydieraj, akú kampaň. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, začal si s tým, ako som ja ako bývalý poslanec 

schvaľoval plat primátora, vtedajší primátor sa nesúdil s mestom... Mesto na Ústavnom súde, 

do dneska nemáme súdne rozhodnutie. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dobre nebavme sa o tom. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ja som ti povedal dotiahni projekty ja budem prvý ktorý 

ti ten plat navrhnem. To nie že by som ti ho nechcel dať. Povedal som ti to verejne hneď na 

prvom. Prečo si tu robíš takú predvolebnú kampaň, prvý sem ti to povedal, všetci ti to povedali. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja ho nechcem, nebuď smiešny s predvolebnú 

kampaňou. Nehádajme sa. Kľud dôjde čas.  

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa MsZ, ja si myslím, že všetky tie zámery sú dobré, treba to 

odkomunikovať a všetko schválime. Všetko je dobré, len tu je slabá komunikácia, poslanci, 

alebo materiál ja neviem, kde to viazne, Všetky zámery sú perfektné úplne a myslím si že všetci 

sme za také niečo, aby bol Dinopark, aby bolo tesco v Trikote. Ste za to kolegovia všetci? Ja 

hovorím, že lepšia komunikácia. Možno máme to zle v tých materiáloch, neviem kde je chyba.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ja to nespochybňujem.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, takže podľa vás máte nedostatok informácii? 

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa MsZ, myslím si. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, u tých čo sme vylúčili, ostatné sme schválili.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tak ako to povedal tu prednosta, že už sme sa dostali po 

otázky koľko vydrží solárna batéria. Neprejednali sme to, neprerokovali sme to? Dobre 

vybuchol som, ospravedlňujem sa, ale stále nechápem načo tu päť hodín sedíme do večera? Vy 

máte svoju prácu prídete z práce unavení, my sme tiež unavení sedíme tu do deviatej. Päť 

hodinové maratóny načo to teda robíme?  

p. René Vávra – poslanec MsZ, tak robíme to z toho dôvodu, že my sme zamestnaní, chodíme 

sem vo svojom voľnom čase. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, však to hovorím, tak to riešme inou formou. Však ja 

s tebou súhlasím. Ja hovorím to isté čo ty.  

p. René Vávra – poslanec MsZ, každý jeden z nás má svoj čas, ktorý musí si obmedziť na 

svojich veciach, snažíme sa.  

p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa MsZ, my sa nesťažujeme, že nemáme na to čas. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja s tebou súhlasím. Ja som to myslel inak, preto som 

povedal, že každý máte svoje zamestnanie, každý máte svoje povinnosti. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, sedeli sme tu aj do desiatej do večera, nieže nemáme 

záujem. Nepovedali sme, že sme zamietli, odložili sme to. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, upozornil prítomných, že nie je diskusia. Myslel som to 

úplne inak i keď myslíme to isté. 

p. Marcel Žák – poslanec MsZ, ja by som sa ešte vrátil k tomu schvaľovaniu a neschvaľovaniu 

aj vlastne k tým iným veciam. My sme to vyradili z programu nieže by sme boli proti tomu  to 

je rozdiel. My sme to len vyradili z programu, aby sme sa na to ešte bližšie pozreli. Aby sme 

dostali viacej informácií, aby sme nespadli do niečoho do čoho nechceme. Aby sme sa takto 

pochopili, aj ľudia aby to pochopili. Je to proste na nás na poslancoch a my tam ideme do vecí 

do ktorých musíme ísť. Ale či povieme áno alebo nie, sme za, proti, musíme mať tie informácie  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, rozumné argumenty ja vždy beriem. Ale ja som ten, 

ktorý sa tu denne musí starať o chod a financovanie. Denne tu mám požiadavky od kotlov, 

opravy, údržby, neustále denne máme problémy technického tipu. Vybavenosť viete, že máme 

katastrofickú rozprávali sme sa o tom. Ja to chápem pán poslanec na 100% čo ty rozprávaš. 

A hovoríš ako poslanec dobre. A vy chápte mňa, že ja tu mám denne neskutočné množstvo 

problémov. Denne tu mám desiatky ľudí o zamestnanie, o bývanie, všetci mi tu od rána stoja 

pred dverami. Nechodia k vám zvoniť, mne chodia zvoniť domov o ôsmej večer. Všetko to isté, 

práca, práca, bývanie. Viete dobre po bytovej komisie, aké bolo extrémne dusno ohľadom 

prideľovania bytov. Že zle komisia rozhodla, čo myslíte kam tí ľudia chodili nadávať? Ku mne 

chodili do ôsmej do večera.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, ohľadom tej komisie, ja by som len krátku 

pripomienku, že ty máš právo zmeniť naše rozhodnutie. My dávame len návrh a ty to môžeš 

prideliť úplne niekomu inému. Len to chcem povedať. Naozaj ja tiež som urobila chybu. Ja len 

že áno zle som sa rozhodla, lebo som bola iba cez telefón, nepočula som argumenty 

a ospravedlňujem sa, že som sa zle rozhodla. Išla som podľa toho ako sme boli dohodnutí, 

podľa dátumov. Som to vysvetlila aj ostatným ľuďom, aby neboli všelijaké zbytočné reči okolo 

toho. Takže v minulosti sme sa dohodli, že pôjdeme podľa poradia, dátumy ako to je vo VZN, 

samozrejme, že je tam možnosť dať byt ľuďom, ktorí ho viac potrebujú, majú nejaké problémy 

s deťmi. Ja sa už tu verejne ospravedlňujem, že som hlasovala zle, ale toto chcem povedať, že 

ak je chyba v tom, tak kľudne ty to môžeš napraviť. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pani poslankyňa toto bolo dôležité, aby si toto vysvetlila, 

ale na druhej strane viem to VZN aké bolo schválené v minulom volebnom, ale ja nechcem 

rozhodovať sám o tých bytoch, radšej to urobme tak, že vráťme tento problém do komisie, 

naozaj sa stretnime a kde ja prídem, ja s tým súhlasím, pokiaľ je to tak. Chcem tým povedať, 

že toto naše rozhodnutie je viac kolektívne ako moje. Pretože vy dobre viete, ste to mnohí zažili 

a viem o tom, tí ľudia všetci budú u mňa doma zvoniť. Ako to je teraz a sú to soboty a nedele. 

Ja nebudem sám rozhodovať. Keď rozhodnem sám, tak za chvíľu niekto povie, že som zobral 

úplatok, za to, že som niekomu pridelil byt. Nie kolektívne budeme prideľovať. Ale súhlasím 

s tým, že ja na tej komisii, pokiaľ sa budú byty rozdeľovať budem prítomný. To je jediný 

spravodlivé riešenie. Treba brať do úvahy argumenty že nielen dĺžku tej žiadosti toho človeka, 

ale máme probléme, viem že tam boli choré deti, ukončujú im nájmy, to sú vážne aspekty, ktoré 

ovplyvňujú to rozhodnutie. Takže pokiaľ súhlasíte vráťme tú komisiu, za mojej účasti a znovu 

to prerokujme. Súhlasíme členovia poslanci Bytovej a sociálnej komisie? Dobre ďakujem. 

p. Radovan Prstek ml. – referent MsÚ, ak by som mohol ešte ja povedať jednu poznámku 

k tomu Dinoparku. Pán poslanec Žák vy ste tu na úvod hovorili o tom, že treba aby sme hľadali 

možnosti projektov, kde bude čo najnižšia finančná spoluúčasť a ja som teda konkrétne aj keď 

sme boli na mieste s tým manažmentom Dinoparku bol a ja chcem tiež dať do pozornosti to, aj 

čo sa týka viacúčelového ihriska. Proces, ktorý to celé zahŕňa tak nie je otázka jedného, dvoch 

dní. Aj čo sa týka tohto manažmentu, čo sa týka Dinoparku tak ten nie je zo Senice. Sú to ľudia, 

ktorí sú z Bratislavy a dokonca až z Plzne a jednoducho tie stretnutia než sa dohodnú niečo trvá 

a keď sem prídu, očakávajú od toho aj nejaký samozrejme výsledok a ja si myslím aj tu 

s kolegom ktorý tu je tiež na zámery projektov intenzívne pracujeme a aj oni čakajú na nejakú 
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komunikáciu z našej strany, ako sa veci hýbu a tiež sa to zaseklo i u toho ihriska, že prišlo len 

k nejakej zámene slov, ale reakcie z vašej strany ako poslancov, že komu som ja osobne posielal 

tie maily, prišla len jedna odpoveď od p. Dalajkovej Suchej a ostatní sa k tomu nevyjadrili. Bol 

tu osobne projektant, mňa to tiež stálo veľa času a dodnes žiadna odpoveď neprišla. Nás každý 

deň tí projektanti a všetci kontaktujú, že ako sa tie veci hýbu. Takže ja chcem poukázať hlavne 

na ten časový interval, čo to zahŕňa akú prácu takže vždy aj tu sa hovorilo o zámeroch. To 

znamená, že zajtra určite by tam ten Dinopark nestál, ale ide o to, že celý tento proces a tá 

investícia zahŕňa nejaký čas. A keď chcete aj vy ako poslanci do konca tohto volebného obdobia 

niečo stihnúť, tak jednoducho ten čas hrá veľkú úlohu. Pretože toto nie sú projekty, ktoré trvajú 

vo výstavbe jeden, dva, tri mesiace. Len toľko ďakujem. 

p. Lukáš Letko – poslanec MsZ, môžem ešte k tomu multifunkčnému ihrisku tam ešte to je stále 

otvorené však bol tuná predseda Spartak Stráže a jasne ste si vyjasnili nejaké veci p. primátor. 

Neviem teda či sa k tomu chcete ešte nejako vyjadriť? Lebo sú tejto veci otvorení, nie sú proti 

tomu, len nemali dostatok informácií. Vlastne čo to bude, aký podklad to bude, chcú proste aby 

to bolo hlavne zamerané... 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pán poslanec prepáč mi, máš pravdu dnes tu bol predseda 

TJ Spartaku, nie že nemali informáciu, dostali zlú informáciu. A práve preto som ja dnes vyčítal 

p. Sojkovi, že prečo nezdvihol telefón a nezavolal mi, prečo musel a prísť sms od poslanca 

Šedivého od teba? Stačilo zdvihnúť telefón, to bola chyba v troch slovách a z toho vznikol 

nezmysel. To je celé o komunikácii.  

p. Radovan Prstek ml. – referent MsÚ, ja ešte doplním o poznámku, že znovu každá tá výzva 

ten treba nejakú dobu než sa vypracuje, spracuje a podá. Jednoducho tie výzvy nevieme aká 

bude situácia a môj názor je taký, že vždy keď je priestor pre takúto vec treba ju využiť 

a myslím si, že by sme sa mali do takýchto vecí zapájať, lebo minimálne otvoriť k tomu 

diskusiu. To znamená, že tam išlo naozaj len o technické parametre. Téma k tomu bola 

otvorená, či už by sa jednalo o umiestnenie atď. Myslím si, že tam bolo dostatočný priestor na 

to, aby sa každý k tomu vyjadril.  

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, ja by som chcel poprosiť do budúcna keď sú takéto projekty, 

myslím si že všetci poslanci sme otvorení tomu, že keď aj niečo je takto na  rýchlo, tak kľudne 

zvolať, zavolať nás. Je možné, že neprídeme všetci, ale ja si myslím, že väčšina všetkých nás 

si nájde  nejaký priestor a prídeme. A môžeme prejednať tie veci, budeme mať informácie, 

môžeme dať doplňujúce otázky. Prípadne naozaj veci sa dajú doriešiť, ale tak komunikovať. 

My nie sme iba na to, že príde nám papier a odsúhlasíme. Potrebujeme tie informácie.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, jasne ja s tebou pán poslanec súhlasí. Toto  vznikla práve 

preto tá chyba v Spartaku, že tam sa zmenili tri slová vo vete a prišlo k nedorozumeniu. Tak 

ako som bol ja dohodnutý, ešte raz sa ti ospravedlňujem p. poslanec na geodeta, že máme 

s kultúrnym domom v Strážach, kde som naozaj aj ja urobil chybu a nejaké nedorozumenie, že 

ja ten dátum keď sme sa  my dohodli ja som bol preč. Ale nechápal som jednu vec, posielal 

som prednostovi sms bol som na ceste cca pri Nitry a posielal som aj týmto pánom a nedostali 

ju. Takže tam bolo naozaj len nedorozumenie, nie že ja nechcem, aby sme si to len vyjasnili. 

Odignoroval to, čo sme sa my s pánom poslancom dohodli. Skrátka nejaká chyba sa stala to 

bolo celé. Napravíme to, tak ako sa chyba stala v komunikácii ihriska. Ja s týmto na prosto 

súhlasím.  

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, môžu tieto diskomunikácie ovplyvniť tie stretnutia veľmi 

a naozaj sa dostaneme ďalej. Ja si pamätám, že v minulom období sme mali nejaké projekty, 

ktoré sa ani neuskutočnili a prišli ľudia, aj nám ich prezentovali, videli sme to, kto mohol prišiel 

a videl to a tým pádom je úplne iné rozhodovanie potom.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, jasne pán poslanec, v tomto sa určite zhodneme.  
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Ing. Lucia Flajžíková -  zástupkyňa primátora mesta, ja som chcela ešte doplniť, že aj v školách 

sa pýtali ohľadom toho ihriska. Rozprávame sa o multifunkčnom ihrisku, alebo 

o hokejbalovom ihrisku? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, o multifunkčnom ihrisku, tam vznikla tá chyba. 

O multifunkčnom, aby sa dalo využiť na všetky druhy športov. Je tam možnosť päť typov 

povrchu, tak ako som to dnes vysvetľoval. Môžeme si povrch vybrať aj otázka ceny, kvality, 

výberu na druh športu. Aby už neprišlo k tomuto nedorozumeniu.  

p. Lukáš Letko – poslanec MsZ, ja by som len chcel k tomu povedať, že ja som hovoril s pánom 

predsedom, on je tejto téme otvorený. Však jasne ste si to dnes na stretnutí vydiskutovali, takže 

tá téma nie je ešte uzatvorená, on určite chce, aby tam nejaké ihrisko bolo, aby to bolo pre 

mládež aj pre obidve mužstva či Spartak alebo Slovan Šaštín-Stráže.  

Ing. Radovan Prstek  - primátor mesta, áno, pokiaľ by sme sa nezhodli náhodou tak hľadáme 

riešenie v základnej škole, s pani viceprimátorkou sme sa o tom rozprávali. Pokiaľ by neprišlo 

k nejakej zhode s TJ Spartakom tak hľadáme priestor pre toto multifunkčné ihrisko v areáli 

základnej školy.  

Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta, ak môžem, ďakujem za slovo, ja by som len chcel 

z pohľadu hlavného kontrolóra upozorniť na jednu vec. Ja som tu v podstate ako strážca tých 

financií, alebo zo zákona som povinný sledovať, akým spôsobom sa vyvíjajú financie. Takže 

bolo by dobré naozaj tie emócie a tie osobné všelijaké veci dať bokom a bolo by dobré sa 

zamerať na ten rozpočet, ktorý máme schválený na tento rok. Ako p. primátor hovoril, my sme 

mali za zdravotné stredisko, kde bol Valachovič mali sme tam naplánovaných 120 tisíc eur že 

získame z toho do kapitálových príjmov. Táto suma je schválená v rozpočte za predaj, či sa 

predá za vyššiu sumu to je ďalšia vec, to sa zmenou rozpočtu všetko dá robiť. Ale pokiaľ 

rozhodne zastupiteľstvo, že nepredáme túto budovu tak zostáva nám tá otázka, že akým 

spôsobom ju budeme jednak udržiavať aspoň v tom stave zakonzervovanom. Pokiaľ by sme sa 

rozhodli, že tú budovu budeme opravovať, tak potrebujeme, možno sa budem mýliť ale mojim 

odhadom nejakých 80 tisíc na vrch. 200 tisíc máme deficit v rozpočte, ja nikoho nenahováram, 

že má hlasovať tak alebo onak to nie je moja úloha. Mňa však trápi jedna vec, že pokiaľ sa to 

nepredá tak máme v rozpočte buď tých 120 tisíc deficit, ktorý musíme nejakým spôsobom 

niekde nahradiť. Treba vždy uvažovať nad tým, keď idem niečo schvaľovať, musím potom aj 

rozmýšľať nad tým odkiaľ potom tie financie do toho kapitálového rozpočtu odkiaľ ich buď 

presuniem, alebo predám niečo iné, alebo zoženiem nejakým iným spôsobom. Lebo vidíte, že 

tých požiadaviek je veľa, projekty sú povypisované, ide do štátu veľa financií z plánu obnovy 

a všetko sa to bude rozpúšťať do projektov a my keď budeme chcieť len 5% zafinancovať 

a bude to podmienky, my ani tých 5% v tom rozpočte nemáme. Tak musíme uvažovať nad tým, 

bude výzva povie sa do konca marca že ju treba podať a teraz otázka znie máme na ňu peniaze? 

Viem, že sú projekty aj také, kde netreba spoluúčasť, ale minimálne to bude stáť nejaké 

financie, ktoré musíme tam investovať na projekt, bez projektu nám to nikto nedá. Je treba tie 

projekty pripravovať, že keď bude nejaká tá výzva vyhlásená, aby sme mohli hneď zareagovať 

a povedať áno tu máme projekt a tu máme pripravené financie na spoluúčasť. Pretože keď toto 

nemáme, tak je veľmi ťažko sa uchádzať o nejaké financie, ktoré by nám z tej Európskej únie 

alebo zo štátu sem prišli. Takže ja len z pohľadu kontrolóra a ako tu už bolo povedané, že tá 

komunikácia naozaj bolo by ju treba zlepšiť, pretože pokiaľ my sa dohodneme na poradách 

poslancov, na mestskej rade odporúčania sú dané a teraz prídeme sem pred ľudí na 

zastupiteľstvo a tie veci sa neposchvaľujú, jednoducho je treba povedať tam už na tých 

poradách, že teda nebudeme tam dávať ten bod programu, počkáme alebo potrebujem vysvetliť 

to a ono a v tom prípade nemusí dochádzať k nejakým takýmto nezrovnalostiam.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, my sme to aj včas zaslali na mesto, aby to tam nedávali 

tieto body a ignorovali to. 
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Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta, ale to sa robí tak, je tu nejaký bod, ktorý nechcete schváliť, 

tak jednoducho ho neschválite.  

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátor mesta, myslím, že k tomuto by sme si mali sadnúť, 

my interne, dohodnúť si teda nejaké zásady komunikácie, pripomienkovania, zasielanie 

podkladov a podobne. Myslím si, že toto už by sa nemuselo týkať občanov. Ak máme k tomu 

bodu rôzne ešte nejakú pripomienku, p. kontrolór ešte nejaká pripomienka?  

Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta, nie ja som len toľko chcel povedať, komunikáciu je treba 

zlepšiť, pretože tí ľudia z toho majú hokej. 

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátora mesta, dobre tak môžeme prejsť k diskusii áno? 

 

 

 

31/ Diskusia 

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátora mesta, otvorila bod diskusia a spýtala sa občanov, 

či má niekto nejaké otázky? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, upresnil, že každý diskutujúci ma na 

prednesenie príspevku päť minút len pre informáciu a tiež by som poprosil o predstavenie, 

nakoľko ste za kamerou. 

p. Pavol Korman – dopočul som sa že nechcete schváliť ani Dinopark, ani Tesco ani nič. Som 

človek zo Šaštína, každý ma tuná pozná. Chcem sa iba opýtať z akého dôvodu to nechcete 

schváliť a prečo? Lebo všetci Šaštínčania to tu chcú. Ten Dinopark a Tesco, všetci, 99% tu to 

chcú. Za prvé budeme mať väčší rozpočet mestský dotiahneme sem ľudí, je to čistá pravda? Či 

zo Smolinského sa pýtajú na ten Dinopark či Tesco. A vy zrazu nechcete to dať? Iba som sa 

kukal priamy prenos chvíľočku, Ivana povedala dobre vyraďme to. To budeme furt vyraďovať, 

o mesiac o dva o tri? Však ten Prstek tiež musí niečo povedať. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, môžem ti odpovedať?  

p. Pavol Korman – chcem počuť Vašu odpoveď. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, Nikto nepovedal že to tu nechceme, že nechceme 

Dinopark, prišiel si neskoro Necháš ma dorozprávať, alebo si budeme skákať do reči? Presunuli 

sme to na ďalšie zastupiteľstvo. Nemáme dostatok informácii a my to schvaľujeme. Dostali 

sme dôveru občanov, schvaľujeme veci, ktoré bude financovať mesta. Keď urobíme my chybu, 

tak ty budeš možno prvý, ktorý budeš po nás kričať, že čo sme to urobili. 

p. Pavol Korman – dobre, ja nie som taký.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, preto sme niektoré veci vrátili na doplnenie a hneď na 

začiatku som povedal, že sme ochotný k tomu urobiť aj mimoriadne zastupiteľstvo. To môže 

byť za mesiac, za týždeň, na druhý týždeň. Dobre? A ďalší vec nikto nebol proti Tescu, už tu 

bola nejaká špinavá kampaň na facebooku, jedna pani povedala. Tam sa niekto vyhrážal že sa 

tam budú páliť pneumatiky, načo také veci. Od nás to určite nešlo. A tiež tú Trikotu my sme to 

schválili, neviem čo sa rozčuľuješ. My sme to schválili ty sa rozčuľuješ za nič. 

p. Pavol Korman – furt to vyraďujete, furt to presúvate.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ešte raz Trikota je schválená. Palo vyprávaš ty alebo 

ja? My vyradíme len veci, ktoré chceme prepracovať, alebo vysvetliť nič inšie dobre? Ty tu nie 

si na to, aby si rozhodoval do kedy sa to bude preraďovať.  

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátora mesta, dobre ukončujem túto diskusiu. Dobre má 

ešte niekto z občanov do diskusie, nejaký príspevok otázku? Dobre môžeme ukončiť, tak nie. 

p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa MsZ, môžem ešte povedať, že my to preraďujeme prvý 

krát z toho dôvodu, že sme nemali dostatočné informácie, na základe ktorých by sme zdvihli 

ruku. Za kompletné, my to nezrušujeme, aby bolo jasné. A ešte jedna poznámka, že ja nemám 

žiadny materiál, že tam bude Tesco napríklad, že vy poviete, že tam bude Tesco, kde máme 

zaručené, že tam Tesco bude. Ak uvidím papier, dobre aj my potrebujeme nakupovať, tiež 



45 

 

chodíme. Kto rokuje s Tescom, kde máme nejaké podklady? Ak budeme mať všetko by sme 

ruky zdvihli. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dovolíš p. poslankyňa, dobrá pripomienky bola p. 

poslankyne Prokopiusovej, vy hlasujete za zmenu užívania z priemyselno-výrobnej. Je pravda, 

že rokujeme s manažmentom Tesca, je to pravda, ale znovu opakujem zachádzame veľmi 

ďaleko, ešte nepožiadali ani o územné ani o stavebné, riešime len zmenu z priemyselnej 

výrobnej zóny na polyfunkciu, to je celé.  

p. Miroslav Nosek – dobrý večer, ja by som chcel poďakovať na začiatku, že prišlo hneď po 

nástupe nového primátora k zmene pracovnej doby na zbernom mieste, ďalej videl som zmluvu 

na spracovanie odpadového dreva na štiepku stromy, konáre. Čo som dlho bojoval aj ja. Teraz 

to je, lebo sme to vozili za cintorín, na súkromný pozemok toto som rád. Dúfam, že aj nová 

poriadková služba bude mať svoje opodstatnenie, že to bude prínos pre mesto, aj za to by som 

chcel poďakovať. Ďalej by som sa chcel spýtať na ten Dinopark, že by mi niekto konkrétne čo 

chýba? Poslanci, ktorí to akože odložili by mali povedať, že dobre toto a toto chceme doplniť. 

To mi stačí. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dobre ja to doplním, tu išlo len znovu o zámer, nič ešte 

neschvaľujeme. Len o zámer či vôbec to chceme. 

p. Miroslav Nosek – dobre, potom by som sa chcel spýtať, to parkovanie to je tiež niečo 

podobné. Prečo sa to dalo von? Parkovanie v meste je veľký problém, parkuje sa všelijako, na 

zeleni, na chodníkoch, kamióny ktoré tu nemajú zo zákona čo robiť, že prečo? 

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátora mesta, čo sa týka z mojej strany ja som z toho 

dôvodu k tomu postavila, tak ako som sa postavila to že máme tam výhradne zakázané 

parkovanie na verejnej zeleni. Každý druhý dom, ktorý má v rodine dve autá parkuje na verejnej 

zeleni, to znamená, že najskôr by sme mali tento problém poriešiť Tiež máme domy, ktoré síce 

majú garáže, ale v garážach autá neparkujú. Autá parkujú na chodníkoch a cez tie chodníka sa 

nedá prejsť. To znamená, že ten chodec namiesto toho, aby išiel po chodníku musí vyjsť na 

cestu a tam sa ohrozuje samozrejme. Ale na chodníku stojí auto. To znamená, že toto sú body, 

ktoré tým VZN musíme najskôr ošetriť, doriešiť a potom môžeme niečo odsúhlasiť.  

p. Miroslav Nosek – áno to súhlasím, ja som za toto bojoval. Ale myslím, že v tom návrhu 

celom je obsiahnuté aj to parkovanie na zeleni atď., majú aj veľké dvory a parkujú vonku. Takže 

to myslím, že to obnáša aj celý ten projekt, ktorý je navrhnutý a z toho vychádza, aby sa mohlo 

začať s ľuďmi komunikovať, usmerňovať, že teda vážení je prijaté VZN-ko a nehovorím, že 

hneď ich bude niekto sankcionovať, ale aby bol niekde oporný bod. Máme tu nariadenie 

a môžeme upozorňovať ľudí vážení poriešte si to, môžete byť sankcionovaní.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, presne tak. 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, ja som to pripravoval tak by som to doplnil. 

Toto bola prvá fáza to sa týka len námestia, nebavíme sa o ničom inom. Bavili sme sa o 

konkrétnom zariadení, bolo to vysvetľované aj za aké ceny by to bolo možné, všetko bolo 

vysvetlené. Ja som spomínal len jednu vec, jednu otázku som dostal za celý ten čas, kapacita 

batérie nič viac, všetkým bolo všetko jasné, bolo to odsúhlasené. Nebavme sa teraz o zeleni, 

pretože na námestí je len asfalt a nevidím tam žiadnu zeleň a bolo by to fakt obmedzené len na 

to námestie a na nič iné. Máme šesť dopravných značení, ktoré som spomínal, bolo by to na qr 

kódy a boli by aj výhody pre obyvateľov mesta Šaštín-Stráže, myslím cenové aj pre tých ktorí 

tam parkujú dlhodobo aj pre tých, ktorí parkujú na celý deň. Včera som mal problém na obed 

zaparkovať na tom námestí. Takže za mňa len na vysvetlenie prečo to bolo vyradené ja to 

nechápem. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja len doplním, súhlasím s tým, čo povedala 

viceprimátorka, veľké problémy sú v Strážach na Štefánikovej, že auto zaparkuje tak na 

chodník, že mamičky s kočíkmi musia obchádzať tých ľudí, to je neprípustné. Neexistuje len 

preto, že parkuje pred vlastnou bránou, pred vlastným dvorom a mamička s deťmi, alebo deti 



46 

 

zo školy musia auto obchádzať a vychádzať na hlavnú cestu, ktorá je maximálne frekventovaná, 

musíme to urobiť. Ale celá pointa začala to, že sme riešili ťažký pretlak dopravný námestia. 

Z námestia sme sa dostali k tomuto všeobecnému problému, lebo všetci viete, že parkovacia 

politika v meste je nulová, alebo nie nulová katastrofická. Tiež žiadajú ďalšie parkoviská tu 

v Aleji, samozrejme, že ich riešime, riešime pozemkové vzťahy. Už sme mali rokovanie snáď 

prvé po rokoch so Slovenským pozemkovým fondom, bol tu riaditeľ. Doteraz tu nikdy nebol. 

Keď chceme niečo robiť, musíme pozerať aj na pozemkové vzťahy. Týmto vlastne odkazujem 

aj ľuďom, ktorí ma zastavujú a pýtajú sa na ďalšie parkoviská. Viete tu sme ho vybudovali 

mobilné, tak ja to nazývam. Malo to úspech, tí naozaj solídni ľudia nechcú parkovať v zeleni. 

Pozrite sa ako to v tej Aleji vyzerá, tak isto musíme my dbať na to, aby sme nebudovali na 

cudzích pozemkoch. Slovenský pozemkový fond nám naozaj vyjde v ústrety. Tu môžeme 

pokračovať v týchto veciach. Tiež povedzte mi, komu sa podarilo odstrániť tri vraky, za týždeň 

sme odstránili tri vraky, kto to doteraz urobil. A dokázali sme to, samozrejme, že je tam časový 

postup nejde to zo dňa na deň. Tiež to robíme v spolupráci so štátnou políciou, s mestskou 

hliadkou. Pracujeme na tom, problém bol v tom, ja si myslím, že my sme vlastne chceli vyriešiť 

obrovský pretlak námestia za prvé. Za druhé ležia nám tam hotové peniaze, ktoré potrebujeme, 

na to bola aj úloha mestskej hliadky aby to celé kontrolovala, monitorovala, aby nám peniaze 

išli do mestskej kasy. Denne nám unikajú peniaze. Na druhej strane občania odo mňa chcú urob 

niečo s tým námestím. Je to tak, vy to poznáte všetci túto otázku, ale ako keď peniaze nemáme 

na to. Tlak je tam dopravný obrovský. Si prestavte pokiaľ začne výrobu Xella ako to bude 

vyzerať. Takže tých problémov je veľa, ale my sme to mali naozaj postupne vyriešme námestie 

nech máme nejaké príjmy, lebo denne nám tam utekajú peniaze. A potom riešme závažný 

problém parkovania na chodníkoch a v zeleni. Ale naozaj takto závažný problém, sa nedá 

vyriešiť za týždeň. Ale to čo si povedal ty p. Nosek, čo povedala viceprimátorka, samozrejme 

s tým súhlasím. Viete si dobre predstaviť z praktického hľadiska keď som išiel ja po tom vraku 

toho majiteľa, tak každý je môj nepriateľ. Päť rokov parkoval na zeleni. Ale využili sme 

zákonné možnosti a dnes tam už tie autá nie sú. A budeme pokračovať ďalej, takže parkovanie 

je veľký problém. A jedno čo vám môžem ja sľúbiť, že budeme zasahovať naozaj proti vrakom, 

parkovaniu v zeleni, parkovanie na chodníkoch a podobné veci. Ale neustále nemôžeme stále 

niečo odkladať. Aspoň tieto vážne veci, ktoré ohrozujú bezpečnosť námestia, to nie je námestie 

to je egyptský bazár, chaos, je, je.  

p. Miroslav Nosek – ďakujem, ja to chápem, tiež takto, ono sa nedá dnes schváliť to a potom, 

je to jeden balík, aby sme mohli postupne sa tomu venovať, aby to išlo, sú tam veci, ktoré tu 

možná nebudeme nikdy mať, ale obsahuje to zákon, obsahujú to nariadenia všelijaké, takto to 

ja chápem. Preto sa divím, prečo to neprešlo, toto tu potrebujeme riešiť.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, súrne potrebujeme, včera bolo neskoro.  

p. Vladimír Sofka – poslanec MsZ, platnosť je na celom mesta, mali by sme tam dať stanovy 

zohľadniť, že to VZN bude platiť v nejakom území. Akonáhle to dáme na celé územie, platí to 

na všetko. 

p. René Vávra – poslanec MsZ, že keď sa do toho niekto oprie z právnej strany tak je problém. 

Treba to dopracovať, vrátiť sa, rozdeliť to na zóny, urobiť si stanoviská. 

p. Miroslav Nosek – možnože, ale keď to mesto takto predkladá a mesto vie, že čo chce robiť, 

určite nebude vstupovať v takom zmysle, že nebude sankcionovať niečo čo jednoducho nemá 

momentálne zmysel, alebo logiku, aby narobili väčší problém, ako hovorí primátor, ideme na 

to centrum toho mesta a postupne teda pôjdeme a budeme informovať ľudí.  

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, na tej pracovnej porade ja som to vysvetlil, že 

ten systém má softvérové nastavenie na jednotlivé ulice a my to už máme. Tam je len šesť 

dopravných značení, šesť stĺpikov, ktoré budú položené na námestí, že či je potrebné presne 

upresniť podľa GPS na ktorom mieste bude ten stĺpik umiestnený, lebo to je na ten Qr kód a to 

nahratie a jedná sa len o jeden automat. Len o jeden automat, ale hovorím, v tom automate sa 
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to dá všetko nahrať. Nikto nikoho nechce sankcionovať mimo námestia. Týkalo by sa to len 

presne stanovených ulíc. Keď záleží len na tom, že máme pomenovať každú jednu časť toho 

námestia, tak dobre. Ale posúvame všetko ďalej, možno o mesiac o dva. A tá firma sama má 

dodávku na toto zariadenie tri až štyri mesiace, takže od toho momentu až keď my sa 

rozhodneme treba prirátať ďalší čas, takže možno jeseň.  

p. Miroslav Nosek – ďakujem, ďalej by som sa chcel spýtať, ohľadom toho zdravotného 

strediska prečo? Ja mám skúsenosť, dali sme veľké peniaze na zdravotné stredisko a mám takú 

skúsenosť, že o pol dvanástej sme nutne potrebovali zubára, prišli sme tam a p. doktorka tam 

nebola, má chorého manžela, nikoho nemala tak išla preč. Na ďalší deň sme prišli a viem, že 

sme dali 30 tisíc na mesto na vylepšenie, modernizáciu, doplnenie zubárom, dovybavenie, 

jednalo sa mimo iné aj o dvere zubárom na röntgen, odhliadnuc od toho podlaha, okná sa menili 

dávali si väčšie a pani doktorka pošle na röntgen zubu do Senici cesta tam 20,- eur sa zaplatí 

a potom ideme naspäť a prinesieme to sem. Preto sa pýtam, že ja osobne by som tu uvítal, aby 

sme tu mali konkurenciu v tomto lebo hovoria avšak my už tu dožijeme, alebo nejak tak, sa mi 

to veľmi nepáči, takže prečo nemôže tu prísť takáto firma, ktorá sa ponúka, som počul, že si 

sami vybudujú a čím viac oni do toho dajú a budú tuná desať rokov bez nároku, keď to tam 

vybudujú a bude zmluva dobrá to nepobúrajú a nezoberú, takže nevidím v tom problém. Že 

prečo ste to stiahli? Toto chcem aby mi to niekto povedal, ja som to nepočul. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dali sme im o 110% vyššie nájomné ako mali doteraz 

tam.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, Mirku bol si sám poslanec čudujem sa idem postupne. 

Dinopark, nedostali sme žiadnu informáciu k tomu nič neprešlo to cez cestovný ruch, cez 

finančnú komisiu, nezatratili sme to len sme to odsunuli, žiadame doplnenie.  Parkovanie, bavili 

sme sa o tom možno dve hodiny keď urobíme námestie, navrhovali sme ešte zonáciu ulíc, keď 

z námestia zmiznú autá a postavia k tebe na parkovisko tí čo chodia do roboty, tak ty budeš 

prvý kričať, že ti tam stoja ľudia. Chceli sme poriešiť aj ulicu Štefánikovú, lebo vieš sám, 50% 

áut čo tam stojí na námestí sú ľudia čo to tam ráno dajú čo chodia do roboty. Toto sme chceli 

doriešiť nebolo to dotiahnuté, čo si sa spýtal zubná ambulancia, nazavádzaj primátor že 100% 

platili 460,- eur, 600,- eur nie je o 100% zvýšenie.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, 360,- eur platili. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, pôvodne platili 360% a teraz bolo podľa VZN 500% 

bolo najprv. Chceli sme tam nejaké veci doriešiť, nezatratili sme ani tento projekt. Nepodsúvaj 

nám svoje myšlienky dobre. My sme tu nezatratili ani jednu vec, len chceme dopracovať moja 

odpoveď viac sa k tomu nevyjadrujem, ďakujem. 

p. Miroslav Nosek – Vladi ja som nepovedal zatratili, prečo ste to odsunuli.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, teraz som ti to povedal. 

p. Miroslav Nosek – dobre, dobre, dokedy ste to odsunuli, na kom záleží?  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, Mirku hneď som povedal, že navrhujem, prípadne 

zvolať nové zastupiteľstvo, mimoriadne, keď sa tieto veci doplnia. 

p. Miroslav Nosek – čo chceš? 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, teraz som ti to hovoril, chceš to písomne?  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, o čo doplniť?  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, my sa o tom budeme baviť na finančnej komisii, na 

mestskej rade, na schôdzi poslancov. Dojdi. 

p. Miroslav Nosek – ja nemôžem prísť, dokiaľ ma niekto nepozve. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, niektoré veci nám neboli jasné, chceli sme len doplniť.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja sa opýtam keby sme to, niekomu dali kto by tam 

nechcel robiť zubárov, chcel tam niečo pestovať, tak mu to dáme, áno? Tak to chápem.  

p. Miroslav Nosek – Vladi, podľa mňa je to zámer, že áno chceme aby títo ľudia, počítajte 

s tým, lebo sa môžu zobrať a ísť inde a dáme im informáciu áno počítajte s tým, my máme 
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záujem, ale prídite, vysvetlite nám toto toto. Nerozumiem zubár čo ti má dať, že idem tam 

prerobiť starú zubársku ambulanciu a koľko ja do toho investujem a to môžeš byť ty ako 

poslanec byť len rád. To nie je dokola. Ja sa pýtam konkrétne teba. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, v našom záujme je zveľaďovať majetok mesta a nie 

predávať za každú cenu koniec.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nejdeme ho predávať, ideme ho zveľaďovať.  

p. Miroslav Nosek – kedy bude vyhlásená voľba hlavného kontrolóra?  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, na mňa sa nepozerajte. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, nedali sme návrh, nebavili sme sa aj na M. Nešpora, že 

aby ste to tam dali? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tak teraz to chceš zviesť na mňa?  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, bol si tam na tom dvore bavili sme sa o tom?  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. viceprimátorka povedz niečo k tomuto ty. 

Ing. Lucia Flajžíková – zástupkyňa primátora mesta, na túto tému sme sa rozprávali stretnutí, 

v bývalom zdravotnom stredisku, dohoda  bola taká, že áno bude to zakomponované do 

programu, ale nakoľko som ja potom oslovila p. Polákovú dostala som informáciu, že to bude 

súčasťou nasledujúceho programu mestského zastupiteľstva.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, kto dal návrh, nikto ho nedal. Vy ste povedali že dáte 

návrh, nikto ste ani nemukli na rade, ja som bol schválne zvedavý na porade, nikto ste tento 

bod nespomenuli. Tu ste na porade predtým, povedali nie, lebo sme sa tu rozprávali, že na 

budúce marcové. Hovorím v poriadku, na porade ste toto ani nespomenuli. Rozprávali ste sa, 

ty si tam nebola p. poslankyňa, tam na dvore starého zdravotného strediska na ul. M. Nešpora. 

Ja mám dávať návrh, ja už som ho raz dal, stiahli ste my ho, prečo ste ho nepodali? Vy ste tu 

navrhli že v marci, ja mám dávať každý mesiac návrhy na voľbu kontrolóra potom sa tu zídeme 

a znovu to stiahnete? Nehnevajte sa na mňa nakoniec to zvediete na mňa. 

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, vôbec nie na teba, že vlastne vtedy sa dohodlo, 

že ešte treba polrok ukončiť a kvôli takýmto veciam. Ja len na vysvetlenie. 

p. Miroslav Nosek – ja ešte som sa chcel spýtať p. kontrolóra že kedy predloží uznesenie kde 

mu bolo uložené aby predložil efektívnosť CIZS, aktuálny stav ČOV a finančné prostriedky 

ohľadom Gazárky, čo mu bolo uložené v r. 2020 a ďalšia vec bola, že mal dať poslancom 

posúdenie zmlúv, či boli v súlade so zákonom podpísané od r. 2019 po r. 2021. Toto sa nestalo 

a dokonca p. primátor bývalý uznesenie nepodpísal a my sme ho preschválili, to znamená, že 

je to platné uznesenie č. 514/2021 a 485/2021, ti má nesplnené dve uznesenia, kedy ich dá, kedy 

ich predloží ďakujem. 

p. Radovan Prstek ml., - referent MsÚ, ja by som ešte v rýchlosti doplnil p. Noska, ako hovoril 

o tých lekároch čo sa týka toho času a naozaj s tými lekármi od covidovej situácie je to veľmi 

ťažké a uviedol by som taký rýchly príklad z Borského Mikuláša, kde hľadajú už dlhodobo 

lekára pediatra a dokonca ponúkajú tomu lekárovi byt zadarmo, jedna lekárka sa o túto pozíciu 

hlásila a vznikla takáto istá situácia, že sa nad tým zaváhalo a v priebehu pár dní lekárka odišla 

na iné miesto, takže čo sa týka tých lekárov je to ohraničené, majú o nich záujem iné mestá 

s inými podmienkami.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja ti ďakujem za tento príklad, lebo to sa vraciame 

k pôvodnej myšlienke. Tiež manažment Dinoparku mi povedal ak nie ideme ďalej, majú 

vyhliadnuté aj iné miesto, i keď najviac sa im páči naše. Toto isté vy si myslíte, že oni budú 

čakať na nás, nájdu si inú obec, kde ich uvítajú. Odsúvajme, odsúvajme, zvolávajme 

zastupiteľstva debatujme, čas. 

p. Brigita Šmidová – k tomu parkovaniu, na námestí parkovacie karty a robia dediny, mestá 

robia pre dôchodcov nejaké zľavy počula som, že to má stáť ale 33,- eur. Ja keď s manželom 

idem na väčší nákup cca 10 krát do roka tak pre mňa by to bolo veľa. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nie to máte zlú informáciu, hľadali sme pre našich 

občanov, pre dôchodcov, ZŤP tie najvýhodnejšie, parkoviská, nepočúvajte tieto veci. Pán 

kontrolór chceš odpovedať? Nechce. Ďakujem vám. 

p. Miroslav Stanek – zdravím vás všetkých, ahoj René, ja som sa chcel iba opýtať tu Reného, 

sledujem vás doma na telefóne a kde ako zobral tých 52 tisíc. Ja v tom byte už 28 rokov bývam, 

vrážam tam peniaze a vlastne tam sú aj peniaze čo som ja tam preinvestoval v tých 52 tisícoch.  

p. René Vávra – poslanec MsZ, tak my sme vychádzali podľa znaleckého posudku.  

p. Miroslav Stanek – sú dva znalecké posudky. Ten pôvodný a ten druhý je terajší čo som tam 

ja preinvestoval peniaze.  

p. René Vávra – poslanec MsZ, jasné, ale komisia to takto doporučila.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, komisia doporučila 38 tisíc.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, komisia za znalecký 52 tisíc. komisia stavebná.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, na porade poslancov sme sa dohodli, že 38.  

p. Miroslav Stanek – takže kde si zobral tých 52? 

p. René Vávra – poslanec MsZ, podľa znaleckého posudku, ktorý bol vypracovaný. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ale práve ten znalecký posudok poukazoval na to, na 

pôvodný stav 25 tisíc a teraz opakujem, my sme do toho domu nič neinvestovali len jeden 

bojler. Za celé tie roky, preto ten posudok bol urobený na to tých 25 tisíc a terajší, aby ste vy 

dokázali posúdiť, koľko ten človek do toho dal. 

p. Miroslav Stanek – ani teraz to nie je toľko hodno. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, je lebo ty si to opravoval. 

p. Miroslav Stanek – tam je ešte toľko roboty a ešte bez pozemku? 

p. René Vávra – poslanec. MsZ, to si musíš ty rozmyslieť, ty vieš čo si investoval. Bola tam 4 

alebo 5 tisíc investícia.  

p. Miroslav Stanek – všetko tam boli holé múry. Dobre ďakujem, ja len toľko, ináč chcel by 

som poďakovať ešte predsedovi, že má také nervy s takými poslancami. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, chvíľu som tu nebol, neviem či ste nechali p. Michala 

Džačovského vyjadriť sa, ak  nie poprosím ťa vyjadri sa k ceste a chodníku bol by som veľmi 

rád. 

p. Michal Džačovský – veľmi jednoducho tri vety. A peniaze sú problém, všetci s tým majú 

problém, aj vaše mesto s tým má problém. My máme záujem pozemky vymeniť, nebude vás to 

stáť nič zamení sa to a hotovo. Požadujeme len to že tam kde je cesta, nech je naozaj cesta. Tam 

kde má viesť nejaké vedenie, dajme tam to vedenie, nech sa Šaštín rozvíja ďalej nič iné. 

Jednoduché vymeníme to.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, môžem? Na porade s vašim otcom i mamou sme sa 

dohodli, že keď sa dajú siete, to povedal váš otec my to dáme aj bezodplatne, ja som povedal, 

že nie. Začala debata, mesto by to odkúpilo. Vy to chcete vymeniť za aký pozemok za stavebný 

chodník? 

p. Michal Džačovský – môžeme aj extravilán, nehovorím že 1:1, dáme posudok na jedno, dáme 

posudok na druhé.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, bolo mi povedané, že p. Hladík nemyslite si, že za 10 

centov, ja som povedal p. Džačovský nikto to od vás za 10 centov nechce. Podľa znaleckého 

posudku, mesto to chce odkúpiť. Na niečom sme sa dohodli a čo ste dali je úplne niečo iné ste 

napísali.  

p. Michal Džačovský – prehodnotili sme to, aby sme boli všetci spokojní, aby vás to nestálo 

peniaze. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, ešte raz na mesto ste dali žiadosť úplne niečo inšie ako 

sme sa tam dohodli. Všetci poslanci a vy traja z rodiny.  

p. Michal Džačovský – nie je to úplne iné, nedali sme, že to predáme za 25,- eur, radšej vám to 

vymeníme môže to byť aj za extravilán, nebudeme sa hádať aká je cena, dáme tam znalecký 
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posudok na jednu stranu aj na druhú ak na nás vyjde, že máme niečo doplatiť, tak my to 

doplatíme. Veľmi jednoducho dobre? Ja si myslím, že budú všetci spokojní.  

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, úplne niečo inšie ste napísali. Ideme rokovať dobre? 

p. Michal Džačovský – myslím si že to je jednoduchšie, že je to oveľa jednoduchšie a všetci by 

mohli byť spokojní.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, ďakujem, myslím, že toto je riešenie, ktoré 

môžeme akceptovať.  

p. Michal Džačovský – vždy sa nájde riešenie, nemáme záujem robiť problémy.  

p. Puškár – bývam v Strážach a čo sú dlažby kockové, ľudia sa tam potkýnajú je to tam hnusné, 

je to krivé, ľudia sa o to podkýnajú. Treba s tým niečo robiť vážne.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, samozrejme, tie chodníky máme ich kilometre. Sú v 

katastrofickom stave, roky sa to neriešilo, ale musíme mať financie, aby sa tie chodníky 

opravili. 

p. Puškár – počujeme iba Šaštín, Šaštín a kde sú Stráže? Tu sú tiež ľudia, budujeme iba Šaštín 

a Gazárka, sú tu aj Stráže. Stráže to je niečo hnusného, hnus, bordel ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, samozrejme. 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec MsZ, jedno mesto sme. 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dobre ďakujem, ešte niekto ďalší? Nikto sa neprihlásil, 

primátor mesta ukončil Diskusiu. 

  

32/ Záver 

 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, myslím, že sme si pár vecí vyjasnili, občania prišli, 

povedali  si svoje pripomienky, svoje názory, majú na to sväté právo. Primátor mesta, všetkým 

poslankyniam, poslancom, hosťom poďakoval za účasť a poprial kľudnejší zbytok večera.  

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ukončil III. zasadnutie mestského zastupiteľstva o 19,09 

hod.. 
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